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„Ako želite graditi brod, ne pozivajte ljude da skupljaju drva, nemojte im naređivati
i raspoređivati ih za posao. Umjesto toga, naučite ih da čeznu za dalekim,

beskrajnim morem.“

Antoine de Saint-Exupéry

Počela je 2025. godina. Obveze i nove aktivnosti su se kroz kolegije počele nizati 
i inicijalni plan rada je dobio novi i mnogo bogatiji obris. 

Želim vjerovati da će uz redovnu, srdačnu i otvorenu komunikaciju između svih nas u 
Ministarstvu, ljestvica koju smo postavili u prethodnoj godini biti realizirana. 

O svemu ćemo pisati bilješke i prezentirati ih za provjeru „obećano – izvršeno“. 

Neka nam je sretna i uspješna još jedna godina čija prva tri mjeseca smo upravo ispratili. 

       Sanja Vlaisavljević
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1. KULTURA
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U prvom kvartalu 2025. godine objavljen je Javni poziv za podnošenje prijava za financiranje/
sufinanciranje izgradnje, adaptacije i rekonstrukcije institucija kulture od značaja za županiju, grad i 
općine u Federaciji Bosne i Hercegovine. 
Opći cilj ovog javnog poziva je financiranje/sufinanciranje projekata od značaja za županiju, grad 
i općine u Federaciji Bosne i Hercegovine kako bi se doprinijelo poboljšanju kvalitete života kroz 
ulaganja u izgradnju, adaptaciju i rekonstrukciju institucija kulture i povećanje broja raspoloživih i 
uređenih objekata kulture, čime će se ispuniti jedan od temeljnih preduvjeta za razvoj kulture u 
Federaciji Bosne i Hercegovine.

Raspisan je i javni poziv za dodjelu dijela prihoda ostvarenih na osnovu naknada za privređivanje igara 
na sreću u svrhu financiranja/sufinanciranja projekata i programa koji se odnose na promoviranje 
kulture.



8

Gradonačelnik Mostara Mario Kordić na radnom sastanku u 
Ministarstvu

Ministrica Sanja Vlaisavljević održala je 7. 1. 2025. godine radni sa-
stanak s gradonačelnikom Mostara, Marijom Kordićem. 
Na sastanku je razgovarano o projektima realiziranima u protekloj 
godini, kao i o mogućnostima nastavka dosadašnje uspješne surad-
nje Ministarstva i Grada Mostara i otvorenosti Ministarstva da su-
kladno mogućnostima pruži potporu projektima koji će doprinijeti 
poboljšanju kulturnog i športskog života u gradu na Neretvi.   

Gradonačelnik Bihaća, Elvedin Sedić, u posjetu Ministarstvu

Ministarstvo je 21. 1. 2025. godine posjetio gradonačelnik Bihaća, 
Elvedin Sedić. Na sastanku je razgovarano o realizaciji financijske 
potpore za kapitalni projekt „Izgradnja kazališne sale i rekonstrukcija 
Kulturnog centra Bihać”.
S obzirom da je Grad Bihać kulturno središte Unsko-sanskog kantona 
i domaćin mnogobrojnih kulturnih događaja, postoji iznimna potre-
ba da ova dvorana bude u funkciji. Projekt u prvoj fazi podrazumije-
va pripremne i sve građevinsko-zanatske radove i radove na izgradnji 
instalacija, dok bi se u drugoj fazi pristupilo opremanju.
Ministrica Vlaisavljević pokazala je interes za konačno implementi-
ranje ovog projekta.

Ministarstvo je posjetila Azra Štilić, sarajevska umjetnica i produkt 
dizajnerica

Federalno ministarstvo kulture i športa 21. 1. 2025. godine posjetila 
je Azra Štilić, sarajevska umjetnica i produkt dizajnerica.
Na sastanku se razgovaralo o mogućim oblicima suradnje, ali i trenu-
tačnom stanju u ovoj oblasti i svakodnevnim izazovima s kojima se 
umjetnici u Bosni i Hercegovini suočavaju.

U Federalnom ministarstvu kulture i športa tijekom siječnja, veljače i ožujka organizirani su brojni sastanci ministrice Sanje Vlaisavljević 
i njenih suradnika s predstavnicima kulturnih institucija, kulturnim radnicima i umjetnicima, a organizirani su i posjeti kulturnim 
događajima diljem Federacije Bosne i Hercegovine.
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Gradonačelnik Stoca Stjepan Bošković i dopredsjedatelj Zastupnič-
kog doma Parlamenta Federacije Bosne i Hercegovine Mladen Boš-
ković u radnom posjetu Ministarstvu

Ministrica Sanja Vlaisavljević održala je 27. 1. 2025. godine radni sa-
stanak s gradonačelnikom Stoca, Stjepanom Boškovićem i dopred-
sjedateljem Zastupničkog doma Parlamenta Federacije Bosne i Her-
cegovine, Mladenom Boškovićem.
Na sastanku je razgovarano o brojnim aktualnostima i projektima od 
značaja za kulturu i šport u Stocu te mogućim zajedničkim projekti-
ma s Federalnim ministarstvom kulture i športa.
 

Ministrica Sanja Vlaisavljević sudjelovala na svečanom otvorenju 
Europske prijestolnice kulture Gorice – Gorizie GO 2025. u Sloveniji

Na Prešernov dan, 8. 2. 2025. godine, na Trgu Europe koji povezuje 
Novu Goricu i Goriziu, održan je program povodom otvorenja Europ-
ske prijestolnice kulture. Svečanost su otvorili predsjednica Republi-
ke Slovenije, Nataša Pirc Musar i predsjednik Republike Italije, Sergio 
Mattarella. U programu su se obratili i ministrica kulture Republike 
Slovenije, Asta Vrečko i talijanski ministar kulture, Alessandro Giuli koji 
su naglasili da je projekt ujedinjenja Nove Gorice i Gorizie povijesni 
trenutak povezivanja kultura. Program je nastavljen umjetničkim di-
jelom održanim na Trgu Edvarda Kardelja, a zajednička nit cijelog pro-
grama bila je skladba Insieme (Zajedno) Tota Cutugne.
Drugog dana programa održan je radni sastanak ministara kulture ze-
malja Zapadnog Balkana. Sastanak je održan u dvije sesije na temu 
najboljih praksi te mogućih zajedničkih aktivnosti zemalja Zapadnog 
Balkana i EU-a na promicanju kulture kao javnog dobra. Naglasak je 
stavljen na kulturnu baštinu, digitalizaciju te suradnju između zemalja.
Federalna ministrica kulture i športa Sanja Vlaisavljević u svom je 
izlaganju govorila o multikulturalnim projektima koje realizira Mini-
starstvo s ciljem povezivanja običaja, kulture i identiteta. Naglasila 
je da kultura povezuje različitosti i stvara puteve, veze i mreže među 
njenim promicateljima te stvara čvrste temelje za budućnost.
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Zaključno, svi govornici naglasili su da je presudan doprinos kulture i međunarodnih kulturnih projekata održivom razvoju. 
Ministrica Vlaisavljević ovom prigodom imala je kratki razgovor s europskom povjerenicom za proširenje, Martom Kos o aktualnim projek-
tima i mogućnostima unapređenja u područjima kulture, športa i mladih. 
Sastanku je, osim ministara kulture i visokih dužnosnika, nazočio i europski povjerenik za međugeneracijsku pravdu, mlade, kulturu i šport, 
Glenn Micallef.
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Pismo zahvale ministrice kulture Slovenije, Aste Vrečko ministrici 
Sanji Vlaisavljević za sudjelovanje na Svečanom otvorenju 
Europske prijestolnice kulture, Nove Gorice i sastanku ministara 
kulture Zapadnog Balkana

Poštovana ministrice Vlaisavljević,

ovim putem želim Vam izraziti srdačnu zahvalu na sudjelovanju na Sve-
čanom otvorenju Europske prijestolnice kulture, Nove Gorice, što je bio 
uistinu značajan događaj kojim je proslavljena prekogranična suradnja 
između Nove Gorice i Gorizie i naglašen značaj kulture u izgradnji mo-
stova i promicanju europskih vrijednosti – demokracije, uključenosti, so-
lidarnosti i različitosti.
Bila mi je iznimna čast biti domaćin Vama i Vašem izaslanstvu, kao i 
mnogim drugim uvaženim gostima i voditi značajne razgovore koji će 
nam pomoći da oblikujemo budućnost našeg zajedničkog kulturnog 
krajolika. Radujem se budućim projektima i novim prigodama za susre-
te, suradnju i osnaživanje kulturne razmjene. Koristim ovu prigodu po-
zvati Vas da pregledate bogati program Europske prijestolnice kulture, 
koji se održava tijekom cijele godine.
Nadalje, također Vam želim izraziti duboku zahvalnost na sudjelovanju 
na ministarskom sastanku u Vipolžeu. Presretna sam što smo još jedan-
put stavili kulturu na prvo mjesto kao snagu promjene za dijalog i druš-
tvenu promjenu u regiji. Za uspjeh ovog značajnog skupa presudni su bili 
Vaše aktivno sudjelovanje, značajni doprinosi i konstruktivna razmjena.
Naposljetku, još jedanput hvala na potpori i suradnji! Želim Vam stalni 
uspjeh u svim Vašim poslovima. Radujem se daljnjoj suradnji i izgradnji 
još većeg utjecaja kroz zajedničke napore i suradnju.

S poštovanjem,
dr. Asta Vrečko
ministrica kulture
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Održan sastanak s predsjednikom Glazbenog obrazovnog centra 
„Lege Artis“ iz Tuzle

U Ministarstvu je 12. 2. 2025. godine održan sastanak kojem su na-
zočili predsjednik Glazbenog obrazovnog centra „Lege Artis“ iz Tuzle, 
Jasmin Hasić i predstavnice Ministarstva, šefica Odjela za ustanove i 
udruge na području kulture, Sanja Arnautović i šefica Odjela za naklad-
ničku, knjižničnu, likovnu, glazbenu i scensku djelatnost, Tidža Mekić.
Predsjednik Centra predstavio je programe nadolazećeg desetog, ju-
bilarnog „Međunarodnog horskog šampionata Lege Artis“ s posebnim 
naglaskom na značaju ove kulturne, ali i kulturno-turističke manifesta-
cije, koja je prepoznata kao jedan od kvalitetnih i posjećenih festivala 
zborske glazbe u regiji. 
Predstavnice Ministarstva izrazile su zadovoljstvo susretom te zaklju-
čile kako očekuju dobru i konstruktivnu buduću suradnju Ministarstva 
i Centra „Lege Artis“.

Održan sastanak ministrice Vlaisavljević i predstavnika Međukul-
turnog vijeća BiH

Ministrica  Sanja Vlaisavljević primila je 14. 2. 2025. godine u radni po-
sjet predstavnike Međukulturnog vijeća BiH: Nikolu Čiču, predsjedatelja 
Vijeća i predsjednika HKD „Napredak“, Sanjina Kodrića, predsjednika 
Bošnjačke zajednice kulture, Dejana Garića, predsjednika SPKD „Pro-
svjeta“ i Vladimira Andrlea, predsjednika JKPHD „La Benevolencija“. 
Predstavnici Međukulturnog vijeća zahvalili su ministrici na brzo orga-
niziranom sastanku te prezentirali rad i aktivnosti kulturnih društava s 
posebnim naglaskom na aktivnostima i projektima koje ova četiri kul-
turna društva provode zajedno.
Sastanak je zaključen prezentiranjem ideja za daljnju suradnju Među-
kulturnog vijeća i Ministarstva, koja će u budućnosti zasigurno postati 
još konstruktivnija, a sve u cilju razvoja kulture i doprinosa zajednici. 
Sudionici sastanka također su izrazili nadu da će Sporazum o suradnji 
Vlade Federacije Bosne i Hercegovine s osnovnim organizacijama kul-
ture naroda Bosne i Hercegovine, koji se nalazi na Vladi Federacije BiH, 
biti potpisan u što skorijem roku.
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Ministrica Vlaisavljević nazočila okruglom stolu „Fiskalni izazovi 
Federacije BiH“

U Mostaru je 17. 2. 2025. godine održan okrugli stol na temu Fiskalni 
izazovi Federacije BiH. Izlagači na okruglom stolu bili su Toni Kralje-
vić, federalni ministar financija i dopredsjednik Vlade FBiH, Nikola Pa-
pac, prodekan za poslovanje i međunarodnu suradnju Ekonomskog 
fakulteta Sveučilišta u Mostaru, Mario Glibić, pomoćnik federalnog 
ministra financija u Sektoru za trezor i Mirjana Vučić, pomoćnica fe-
deralnog ministra financija u Sektoru za gospodarske financije.
Okrugli stol ponudio je nazočnima primjere iz prakse proteklih godi-
na, projekcije određenih sektora i primjere fiskalnih reformi. Nakon 
izlaganja, uslijedila je rasprava u kojoj su sudionici imali mogućnost 
pitanja i dijaloga s izlagačima.

 

Upriličen sastanak ministrice Vlaisavljević i predsjednice Srpskog 
prosvjetnog i kulturnog društva „Prosvjeta” iz Mostara Sanje Bjelica 
Šagovnović

Ministrica Sanja Vlaisavljević primila je 18. 2. 2025. godine u radni 
posjet predsjednicu Srpskog prosvjetnog i kulturnog društva „Pro-
svjeta” iz Mostara, Sanju Bjelica Šagovnović.
Predsjednica SPKD „Prosvjeta“ Mostar na početku je sastanka istakla 
da je ovo društvo nositelj kulturnog i zabavnog programa u sklopu 
kojega organizira različite manifestacije poput koncerata, večeri po-
ezije, izložbi i sličnih događaja.
Kao jedan od temeljnih problema s kojima se društvo susreće navela 
je nedostatak suradnje sa srpskim prosvjetno-kulturnim društvima iz 
drugih gradova. Zaključno, ministrica Vlaisavljević naglasila je da Mi-
nistarstvo putem objavljenih javnih poziva daje jednaku mogućnost 
sudjelovanja svim samostalnim udrugama građana i da je to jedini 
način potpore projektima koji promiču kulturu i tradiciju.
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Održan sastanak ministrice Sanje Vlaisavljević i dopredsjednika 
Matice hrvatske Sarajevo, Ivice Mrše

Ministrica Sanja Vlaisavljević primila je 20. 2. 2025. godine dopred-
sjednika Matice hrvatske u Sarajevu i župnika župe Zgošće-Kakanj, 
Ivicu Mršu.
Dopredsjednik Mršo prezentirao je ministrici dosadašnji rad ogranka 
Matice hrvatske u Sarajevu s naglaskom na projektu „Dani Matice 
hrvatske u Sarajevu“ i projektu Edicija „Hrvatska književnost u BiH 
u 100 knjiga“. Također, predstavljene su i ideje oživljavanja kulturnih 
i tradicijskih manifestacija te tendencija Matice hrvatske u Sarajevu 
da postane sjedište kulturnih zbivanja.
Ministrica Vlaisavljević kazala je da Ministarstvo intenzivno radi na 
promoviranju kulturne djelatnosti i da će i dalje pružati potporu pro-
jektima tog karaktera.

 

Ministrica Sanja Vlaisavljević i ravnatelj Narodnog pozorišta 
Mostar, Emir Spahić, razgovarali o predstojećem Festivalu 
„Mostarska liska“

U Ministarstvu je 24. 2. 2025. godine organiziran radni sastanak mi-
nistrice Sanje Vlaisavljević i ravnatelja Narodnog pozorišta Mostar, 
Emira Spahića. Ministrica se na  početku razgovora informirala o ak-
tualnostima i planovima Narodnog pozorišta Mostar u predstojećem 
razdoblju.
Spahić je najavio intenzivne pripreme za ovogodišnje, 22. izdanje 
Međunarodnog festivala komedije „Mostarska liska“ koji će u gradu 
na Neretvi biti organiziran od 16. do 23. svibnja, te istakao moguć-
nost da Republika Hrvatska bude partner u realiziranju Festivala.
Ministrica je cijelom timu Narodnog pozorišta Mostar, na čelu s rav-
nateljem Spahićem, poželjela uspjeh u daljnjem radu i realiziranju 
planiranih projekata, obećavši svaku vrstu pomoći, sukladno moguć-
nostima Ministarstva, radu ove značajne institucije kulture u Mosta-
ru, ali i cijeloj Bosni i Hercegovini.
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Sastanak ministrice Vlaisavljević s opernim pjevačem Erolom 
Ramadanovićem 

Ministrica Sanja Vlaisavljević primila je 6. 3. 2025. godine opernog 
pjevača Erola Ramadanovića, solistu Opere Narodnog pozorišta u 
Sarajevu. Sastanak je bio ponajprije posvećen razgovoru o unapre-
đenju statusa mladih umjetnika u Bosni i Hercegovini s posebnim 
naglaskom na promociji domaćih talenata. 
Ministrica je istakla značaj potpore umjetnicima koji postižu uspjehe 
na međunarodnoj sceni, ukazavši na potrebu za njihovom promocijom 
u domovini, posebice imamo li u vidu da su umjetnici poput Ramada-
novića ambasadori naše kulture u svijetu. 
Ramadanović je podijelio svoja iskustva i izazove s kojima se suoča-
vaju umjetnici u Bosni i Hercegovini te predložio inicijative za jačanje 
kulturne infrastrukture i promociju opere među mladima. Također je 
izrazio zahvalnost na tomu što Ministarstvo prepoznaje potrebu za po-
boljšanjem uvjeta u kojima glazbeni talenti u Bosni i Hercegovini rade.

 
Održan sastanak s Amilom Smajović, likovnom umjetnicom i 
autoricom  knjige „Duh bosanskog ćilima”

U Ministarstvu je 6. 3. 2025. godine upriličen sastanak likovne umjet-
nice, grafičarke, doktorice komunikologije i autorice knjige „Duh bo-
sanskog ćilima”, Amile Smajović i predstavnica Ministarstva, pomoć-
nice ministrice za kulturu, Mirele Milićević Šečić i stručne savjetnice 
za kulturno-povijesno naslijeđe, Berise Mehović.
Povod susreta je objava prve knjige autorice Smajović „Duh bosan-
skog ćilima” koja je izašla iz tiska pred kraj 2024. godine.  Autorica 
je željela jedan primjerak knjige darovati Federalnom ministarstvu 
kulture i športa.
Smajović je naglasila spremnost da se Bosanski ćilim, kao tradicijski 
element,  kandidira  za upis na Preliminarnu  listu nematerijalne kul-
turne baštine/naslijeđa Federacije Bosne i Hercegovine koja se vodi 
pri Ministarstvu.
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Ministrica Sanja Vlaisavljević u radnom posjetu Širokom Brijegu

Ministrica Vlaisavljević bila je 12. 3. 2025. godine u radnom posjetu 
Širokom Brijegu gdje se susrela s gradonačelnikom Širokog Brijega, 
Ivom Pavkovićem i predsjednikom Gradskog vijeća Široki Brijeg, Vil-
sonom Crnjcem.
Tema razgovora bile su aktivnosti i projekti Grada u proteklom raz-
doblju i u budućnosti.
Nakon susreta s gradonačelnikom, ministrica Vlaisavljević posjetila 
je Franjevački samostan i župu unutar kojih su smješteni muzej i ga-
lerija.

 

Ministrica Vlaisavljević nazočila Danu škole KŠC „Sv. Josip“ Sarajevo

Katolički školski centar „Sv. Josip” u Sarajevu proslavio je, 18. 3. 
2025. godine priredbom u dvorani Centra, svoj Dan. Moto ovogodiš-
nje proslave sadržan je u riječima „Očima djeteta“.
Prigodni program započet je minutom šutnje kojom je odana počast 
žrtvama požara u Sjevernoj Makedoniji, a potom se nazočnima obra-
tio ravnatelj Centra vlč. Mario Ćosić.
Program je obogatila scenska izvedba tekstova Hoću stvarni život i 
Mi nismo brojevi kao i nastupi zborova KŠC-a „Sv. Josip“ Sarajevo.
Na kraju se nazočnima obratio vrhbosanski nadbiskup mons. dr. 
Tomo Vukšić koji je čestitao izvođačima te učenicima i djelatnicima 
Centra njihov Dan riječima „Kad bi svi ljudi, baš kao sva djeca gledali 
ovaj svijet očima djeteta, pogotovo u BiH, bilo bi mnogo ljepše“.
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Svečano potpisan prvi Sporazum o suradnji Vlade Federacije BiH s 
temeljnim organizacijama kulture naroda u BiH

U Federalnom ministarstvu kulture i športa 21. 3. 2025. godine, sve-
čano je potpisan prvi Sporazum o suradnji između Vlade Federacije 
BiH i temeljnih organizacija kulture naroda u Bosni i Hercegovini.
Sporazum su potpisali predsjednici temeljnih kulturnih organizacija: 
Sanjin Kodrić iz Bošnjačke zajednice kulture, Nikola Čiča iz Hrvatskog 
kulturnog društva „Napredak“, Nedeljko Masleša iz Srpskog prosvjet-
nog i kulturnog društva „Prosvjeta“ i Vladimir Andrle iz Jevrejskog 
kulturno-prosvjetnog i humanitarnog društva „La Benevolencija“.
Ovo povijesno potpisivanje predstavlja prvi takav Sporazum na razini 
Federacije Bosne i Hercegovine, čime se uspostavlja sustavna insti-
tucionalna potpora radu ovih organizacija i njihovom doprinosu oču-
vanju kulturne baštine. Usprkos njihovom povijesnom i suvremenom 
značaju, temeljne organizacije kulture naroda u Bosni i Hercegovini 
dugi niz desetljeća bile su uskraćene za primjeren društveni status, 
pri čemu je njihov rad 1949. godine bio zabranjen.
Prema riječima nazočnih, potpisivanjem ovog Sporazuma prvi put je 
u recentnoj povijesti vraćen dignitet temeljnim organizacijama, što 
predstavlja dosad najveći i najznačajniji iskorak u sustavnom rješava-
nju njihova statusa.
Kao temeljni nositelji kulturnog života i identiteta naroda BiH, ove 
organizacije kroz svoju dugu tradiciju igraju ključnu ulogu u očuvanju 
i promociji kulturnog naslijeđa, obrazovanja i umjetnosti. Sporazu-
mom se po prvi put uspostavlja trajni okvir za suradnju i potporu 
njihovim aktivnostima, čime se jača kulturna raznolikost i bogatstvo 
Bosne i Hercegovine
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Ministrica Vlaisavljević nazočila otvaranju spomen ploče Anti 
Grliću Radmanu

U Hrvatskom domu u Bugojnu 22. 3. 2025. upriličen je svečani pro-
gram u čast Anti Grliću Radmanu, dobrotvoru ovoga kraja.
Program je otvorila predsjednica HKD Napredak Bugojno, Dubravka 
Vukadin nakon čega su uslijedila prigodna izlaganja. Program je zavr-
šen otkrivanjem spomen ploče i obilaskom kino kazališne dvorane.

Gradonačelnik Maglaja, Maid Suljaković, u posjetu Ministarstvu

Federalna ministrica kulture i športa, Sanja Vlaisavljević, primila je 
21. 3. 2025. godine u svom uredu gradonačelnika Maglaja, Maida 
Suljakovića. Nakon riječi dobrodošlice na sastanku se razgovaralo o 
ključnim temama vezanima za unaprjeđenje suradnje kao i o pru-
žanju potpore, sukladno mogućnostima Ministarstva, projektima od 
značaja za građane Maglaja.
Ministrica je istaknula važnost zajedničkog djelovanja u cilju pobolj-
šanja kvalitete života u lokalnoj zajednici, dok je gradonačelnik izra-
zio zahvalnost na prijamu i otvorenost za suradnju. Sastanak je pro-
tekao u konstruktivnoj atmosferi, uz obostranu posvećenost jačanju 
suradnje i realizaciji budućih inicijativa.
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Na prijedlog Federalnog ministarstva kulture i športa dva nova tradicijska elementa „Proljetni uranak - Zenička čimburijada“  i „Travnička 
kajganijada“ upisani na Preliminarnu listu nematerijalne kulturne baštine Bosne i Hercegovine

Federalno ministarstvo kulture i športa uputilo je inicijativu Ministarstvu civilnih poslova Bosne i Hercegovine s ciljem kandidiranja i upisa 
dva nova tradicijska elementa na Preliminarnu listu nematerijalne kulturne baštine Bosne i Hercegovine. Državna komisija Bosne i Hercego-
vine za UNESCO na sjednici, održanoj 11. 2. 2025. godine, usvojila je odluku o ažuriranju Preliminarne liste nematerijalne kulturne baštine 
Bosne i Hercegovine na koju su uvršteni „Proljetni uranak – Zenička čimburijada“ i „Travnička kajganijada“ 

Predsjednica Udruženja „Život s Down sindromom“ Sevdija Kujović 
i glumci Maja Salkić i Ermin Bravo s ministricom Vlaisavljević 
razgovarali o modelima inkluzije ranjivih kategorija

Na sastanku, organiziranom 25. 3. 2025. godine, razgovarano je o mo-
gućnostima inkluzije najrazličitijih ranjivih kategorija kroz projekte iz 
oblasti kulture, športa i mladih. Gospođa Kujović je s glumcima Salkić 
i Bravo podijelila iskustva suradnje na predstavi „UP AND DOWN“ na-
staloj u koprodukciji Udruženja „Život sa Down sindromom Federacije 
Bosne i Hercegovine” i Sarajevskog ratnog teatra SARTR, a koja u fokus 
stavlja upravo osobe s Down sindromom koje govore o svojoj svakod-
nevnici ali i brojnim izazovima.
Ministrica Vlaisavljević istakla je da Ministarstvo kroz konkretne pro-
jekte daje punu potporu ranjivim kategorijama i na raspolaganju je 
za sve ideje i projekte koji će doprinijeti boljem prihvaćanju i razumi-
jevanju osoba s bilo kojom vrstom poteškoća. 
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Sastanak ministrice Sanje Vlaisavljević i predsjednika „Vijeća 
Matice hrvatske u BiH“ 

Ministrica Sanja Vlaisavljević primila je 28. 3. 2025. godine u svom 
uredu predsjednika Udruge „Vijeće Matice hrvatske u BiH”, Damira 
Zorića.

Na početku sastanka, ministrica Vlaisavljević izrazila je zadovoljstvo 
svime što je Vijeće uradilo na jačanju projekata od strateškog znača-
ja za Hrvate u BiH u kratkom vremenu od utemeljenja u srpnju prošle 
godine te podržala planove za buduće aktivnosti koje će doprinijeti 
jačanju kulturnog identiteta Hrvata u BiH.

Na sastanku se razgovaralo o jačanju suradnje i zajedničkim projekti-
ma usmjerenima na očuvanje i promociju hrvatske kulturne baštine, 
a također je istaknut značaj potpore radu „Vijeća Matice hrvatske“ 
te daljnje afirmacije hrvatskih vrijednosti kroz kulturne i obrazovne 
inicijative.
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2. KULTURNO-POVIJESNO
 NASLIJEĐE
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Sektor za kulturno-povijesno naslijeđe i znanstveno-istraživački rad
 
Federalno ministarstvo kulture i športa u prvom kvartalu 2025. godine dobilo je još jedan sektor, Sektor za kulturno-povijesno naslijeđe 
i znanstveno-istraživački rad. 

naslijeđa Bosne i Hercegovine s posebnim osvrtom na lokalitete 
uvrštene na UNESCO Listu svjetske baštine i znanstveno-istraživački 
rad „Evidentiranja, istraživanja i vrednovanja dobara“.   
 Poslovni procesi Sektora za kulturno-povijesno naslijeđe i 
znanstveno-istraživački rad su:
- koordinacija zaštite i korištenja kulturno-povijesnog naslijeđa,
- znanstveno-istraživačka djelatnost u zaštiti naslijeđa,
- planiranje i raspodjela financijskih sredstava u oblasti kulturno- 

povijesnog naslijeđa i
- izrada analiza, izvješća, informacija, studija, programa i planova u 

oblasti  zaštite i korištenja kulturno-povijesnog naslijeđa.

U skladu s postavljenim i zadanim ciljevima Sektor u sklopu svojih 
redovnih aktivnosti provodi i realizira: Kapitalni transfer neprofitnim 
organizacijama– Izgradnja, adaptacija i rekonstrukcija kulturnog 
i graditeljskog naslijeđa, Transfer neprofitnim organizacijama 
– Kulturna (nacionalna) društva i druge institucije, Transfer za 
dodjelu sredstava kulturno-umjetničkim društvima, materijalnu 
baštinu UNESCO-a, Plan upravljanja za Srednjovjekovne nadgrobne 
spomenike–stećke upisane na Listu svjetske baštine UNESCO-a, 
implementaciju Proširenog parcijalnog sporazuma Vijeća Europe 
o uspostavi kulturnih ruta za Bosnu i Hercegovinu, nematerijalnu 
baštinu UNESCO-a, pripremu i organiziranje manifestacije „Dani 
europskog naslijeđa“, praćenje sudjelovanja Bosne i Hercegovine na 
Venecijanskom bijenalu.

Sektor za kulturno-povijesno naslijeđe i znanstveno-istraživački rad 
suštinski je koncipiran da obavlja upravne, stručne i druge poslove 
vezane uz koordinaciju u području zaštite i korištenja kulturno-
povijesnog naslijeđa pokretnog blaga te poslove znanstveno-
istraživačke djelatnosti u području zaštite kulturno-povijesnog 
naslijeđa. Sektor inicira i sudjeluje u izradi zakona i drugih propisa iz 
područja kulturno-povijesnog naslijeđa, istražuje i proučava svojstva 
objekata kulturno-povijesnog naslijeđa, priprema prijedloge 
planova sredstava, prijedloge raspodjele sredstava i iznalazi načine 
poboljšanja raspodjele proračunskih sredstava za financiranje 
zaštite kulturno-povijesnog naslijeđa u Federaciji BiH. Nadalje, ovaj 
sektor obavlja stručni konzervatorski nadzor nad radovima koji se 
izvode na objektima kulturno-povijesnog naslijeđa, bavi se općom 
i posebnom metodologijom zaštite, radi na utvrđivanju tipoloških 
osnova građevina, vrši aktualizaciju u odabranoj skupini tipoloških 
kodova i utvrđuje mjesto svake nove kulturno-povijesne pojave. 
Obavlja i druge poslove iz područja kulturno-povijesnog naslijeđa.

Strateški ciljevi Sektora za kulturno-povijesno naslijeđe i znanstven
o-istraživački rad prema Planu rada Federalnog ministarstva 
kulture i športa za 2025 godinu su sljedeći: podržavanje razvoja 
poduzetništva turističkog sektora kroz potporu razvoju kulture i 
kulturno-povijesnog naslijeđa, provođenje Plana upravljanja za 
UNESCO zaštićena dobra, izrada dokumenta „Smanjenje rizika od 
katastrofa za održivi razvoj u Bosni i Hercegovini“ u oblasti zaštite 
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3. ŠPORT
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Federalno ministarstvo kulture i športa u prvom kvartalu 2025. godine izdalo je 79 suglasno-
sti za međunarodna športska natjecanja na području Federacije Bosne i Hercegovine.

U prvom kvartalu 2025. godine raspisan je Javni poziv za podnošenje prijava za sufinanci-
ranje izgradnje, adaptacije i rekonstrukcije športske infrastrukture od značaja za županiju, 
grad i općine u Federaciji Bosne i Hercegovine.

Opći cilj ovog Javnog poziva je sufinanciranje projekata od značaja za županiju, grad i općine 
u Federaciji Bosne i Hercegovine na način da se doprinese poboljšanju kvalitete života kroz 
ulaganja u izgradnju, adaptaciju i rekonstrukciju športskih objekata i povećanju broja raspo-
loživih i uređenih športskih objekata, čime će se ispuniti jedan od temeljnih preduvjeta za 
razvoj športa u Federaciji Bosne i Hercegovine.

Također, na mrežnoj stranici Ministarstva, 13. 1. 2025. godine objavljeni su rezultati Tran-
sfera za šport od značaja za Federaciju – Točka 4. Nagrađivanje sportaša iz Federacije BiH za 
ostvarene športske rezultate na međunarodnim natjecanjima u neolimpijskim športovima.

Raspisan je i Javni poziv za dodjelu dijela prihoda ostvarenih na osnovu naknada za privređi-
vanje igara na sreću u svrhu financiranja/sufinanciranja projekata i programa koji se odnose 
na promicanje razvoja profesionalnog i amaterskog športa s ciljem povećanja sredstava fon-
da za nagrađivanje za istaknute športske rezultate.
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U Federalnom ministarstvu kulture i športa tijekom siječnja, veljače i ožujka organizirani su sastanci mini-
strice Sanje Vlaisavljević i njenih suradnika s brojnim sportašima, predstavnicima športskih udruga, klubova 
i saveza, organizirani su posjeti športskim klubovima i udrugama, ali i svjetskim športskim događajima. 
O svemu više na stranicama koje slijede...

Ispraćaj u Ministarstvu: Draga Edna, sretno na Svjetskim zimskim igrama Specijalne olimpijade, srcem smo uz tebe i cijelu bh. delegaciju!

Djelatnica Ministarstva, Edna Šunjić, otputovala je u Torino, Italija 7. 3. 2025. godine gdje je predstavljala Bosnu i Hercegovinu na Svjetskim 
zimskim igrama Specijalne olimpijade.
Tim povodom kolegice i kolege iz Ministarstva pripremili su joj svečani ispraćaj, uputili najljepše želje za dobar plasman, a riječima potpore 
pred ovo bitno natjecanje obratila se i ministrica Sanja Vlaisavljević:
„Specijalna olimpijada u Torinu! Od 8. 3. 2025. boje naše lijepe Bosne i Hercegovine branit će i naša Edna Šunjić! Naša zvijezda, naš mali-ve-
liki heroj, djelatnica Federalnog ministarstva kulture i športa, naša podsjetnica da je život samo jedan i neponovljiv i da ljubav nadilazi sve 
granice. 8. 3. je dan kojim se veliča snaga žene kroz povijest, a 8. 3. počinje priča o hrabrosti naše Edne. Uz moto dozvolite mi da pobijedim... 
poruka našoj Edni: Edna ti si naša pobjednica već sada!”
Naporne pripreme u proteklom razdoblju, ali i veliki entuzijazam i želja za uspjehom Ednini su najbolji saveznici na putu ka ostvarenju još 
jednog sna.
Na tom putu svim srcem su je pratili i ministrica Sanja Vlaisavljević s najbližim suradnicima koji su u ime Federalnog ministarstva kulture 
i športa boravili na otvaranju Specijalne olimpijade u Torinu i dali potporu našoj Edni, ali i cijelom bosanskohercegovačkom izaslanstvu te 
ukazali na zajedničku misiju inkluzije i ravnopravnosti za sve!
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Ministrica Sanja Vlaisavljević na svečanom otvorenju Svjetskih 
zimskih igara Specijalne olimpijade

U prepunoj Inalpi Areni u Torinu, 8. 3. 2025. godine otvorene su 
Svjetske zimske igre Specijalne olimpijade.
Ministrica Sanja Vlaisavljević poželjela je bosanskohercegovačkom 
timu sreću koračajući u defileu u korak s mladim ljudima koji su naj-
bolji ambasadori naše države.
Koračajući s našim predstavnicima do njihovih mjesta, zajednička 
misija inkluzije i ravnopravnosti za sve još jednom je bila misija i vo-
dilja napretka koju ministrica potiče i primjerima osnažuje.
Otvaranju su nazočili brojni svjetski dužnosnici, predstavnici zemalja 
sudionica kao i predstavnici diplomatskog zbora.
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Globalni samit mladih lidera u Torinu: Federalno ministarstvo 
kulture i športa izdvojeno kao primjer dobre prakse

U sklopu Globalnog samita mladih lidera, u Torinu je organiziran radni 
sastanak ministrice Sanje Vlaisavljević, regionalne ravnateljice UNFPA 
za Istočnu Europu i Središnju Aziju, Florence Bauer, dopredsjednika 
Europske specijalne olimpijade, Christa Velkova, ravnateljice Specijal-
ne olimpijade BiH, Kade Delić Selimović i šefa Odsjeka u Sektoru za 
šport Ministarstva civilnih poslova BiH, Velibora Lazarevića.
Razmjenjujući iskustva i izazove iz zemalja u kojima djeluju, sudionici 
sastanka su zaključili da je inkluzija temelj svakog naprednog društva.
Federalno ministarstvo kulture i športa navedeno je kao primjer 
dobre prakse u Bosni i Hercegovini zapošljavanjem Edne Šunjić u 
Ministarstvo, jedne od predstavnica Bosne i Hercegovine na Speci-
jalnoj olimpijadi u Italiji.

Predstavnici hrvačkih klubova „Sarajevo“, „Bosna“ i „Željezničar“ u posjetu Ministarstvu: Razgovarano o formiranju Hrvačkog saveza 
Federacije Bosne i Hercegovine

U Ministarstvu je organiziran radni sastanak ministrice Sanje Vlaisavljević i pomoćnika ministrice u Sektoru za šport, Adnana Džinde i pred-
stavnika hrvačkih klubova koji su uputili dopise s ciljem formiranja Hrvačkog saveza Federacije BiH. Pozivu su se odazvali predstavnici Hr-
vačkog kluba „Sarajevo“, Islam Sadikaj i Mensur Bektić, Hrvačkog kluba „Bosna“, Almin Joldžić i Dejan Vračić te predstavnik Hrvačkog kluba 
„Željezničar“, Kerim Crnkić.

S obzirom da su Ministarstvu upućena dva zahtjeva za izdavanje odo-
brenja za korištenje naziva „Federacija“ u kojima je potpisnik isti klub, 
razgovarano je o načinu rješavanja spornog problema kako bi se, u 
najboljem interesu razvoja i unapređenja hrvačkog sporta, formirao 
Hrvački savez za razinu Federacije, a u kojemu bi jednakopravno sudje-
lovali svi zainteresirani klubovi koji se bave hrvačkim športom.

Ministrica Vlaisavljević i pomoćnik ministrice Džindo istakli su da je 
Federalno ministarstvo kulture i športa na raspolaganju za izdavanje 
odobrenja za korištenje naziva „Federacija” podnositelju zahtjeva 
koji bude uvažio sve formalno-pravne uvjete predviđene zakonom.
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U Ministarstvu organizirano potpisivanje ugovora s nagrađenim 
sportašima iz Federacije BiH za ostvarene športske rezultate na 
međunarodnim natjecanjima u neolimpijskim športovima 

Nagrađeni su: 
• Džingis Keketović iz Udruge „Akademija mješovitih borilačkih 

vještina” iz Sarajeva za osvojenu zlatnu medalju na NAGA europ-
skom prvenstvu u Limburgu, u Njemačkoj i njegov trener Feđa 
Ahmetović

• Ivan Miloš iz Kluba tajlandskog boxa „Ludvig Pavlović” iz Ljubuš-
kog za osvojenu srebrnu medalju u kategoriji Senior Elite - 81 
kg na Europskom prvenstvu u tajlandskom boxu u Prištini 2024. 
godine, i njegov trener Anto Šimović.

 
       

Kreševo: Nagrade i priznanja za najbolje u moto športu u sezoni 
2024.

Svečana ceremonija proglašenja pobjednika i dodjela nagrada i pri-
znanja u svim kategorijama moto športa za sezonu 2024. organizira-
na je 31. 1. 2025. godine u Kreševu u organizaciji Moto saveza Bosne 
i Hercegovine.

Ceremonija je, pored ljubitelja motociklizma, okupila i brojne pred-
stavnike društvenog i gospodarskog života. U ime Ministarstva sve-
čanosti je nazočila savjetnica ministrice Anita Vlašić.
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Predstavnici Saveza elektronskih športova Federacije BiH u posjetu 
Ministarstvu: Prezentirane mogućnosti e-športa te aktivnosti i 
planovi Saveza

Ministarstvo su 10. 2. 2025. godine posjetili predstavnici Saveza 
elektronskih športova Federacije Bosne i Hercegovine, predsjednik 
Saveza, Ante Šaravanja i glavni koordinator za osobe s invaliditetom 
u Savezu, Adnan Dervišević, te su se ovom prigodom susreli s po-
moćnikom ministrice u Sektoru za šport Adnanom Džindom.
Predstavnici Saveza informirali su pomoćnika ministrice o radu, pla-
novima i budućim aktivnostima, ali i problemima financiranja Save-
za. Također su prezentirali mogućnosti koje pruža e-šport, posebice 
u kontekstu inkluzije osoba s invaliditetom, ali i načine za afirmiranje 
i promociju ovog „suvremenog oblika športa na globalnoj razini“, 
predstavivši oblike moguće suradnje s Federalnim ministarstvom 
kulture i športa.
Džindo je informirao goste da Ministarstvo sredstva dodjeljuje pu-
tem javnog poziva koji će biti objavljen i ove godine te ih uputio da 
apliciraju sa željenim projektom.

 
Predstavnici Nogometnog kluba „Stup“ u posjetu Ministarstvu

Federalno ministarstvo kulture i športa 11. 2. 2025. godine posjetili 
su predstavnici Nogometnog kluba „Stup“, Džemal Habibija i Kemal 
Habibija.
Na sastanku s pomoćnikom ministrice u Sektoru za šport, Adnanom 
Džindom, razgovarali su o uspješnoj implementaciji projekta izgrad-
nje tribine kapaciteta 500 sjedećih mjesta koje je sufinanciralo Mi-
nistarstvo.
Gosti su pomoćnika ministrice izvijestili o izvanrednom zasjedanju 
Skupštine na kojem su dužnosti razriješeni dosadašnji predsjednik i 
dopredsjednik Upravnog odbora te je imenovano novo rukovodstvo 
Kluba.  
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Ministrica Vlaisavljević na radnom sastanku s predstavnicima HŠK Zrinjski u Mostaru

Ministrica Sanja Vlaisavljević susrela se u Mostaru s predstavnicima HŠK „Zrinjski“ Denisom Lasićem, 
predsjednikom Kluba, Ivanom Beusom, ravnateljem Kluba i dopredsjednikom Nogometnoga saveza 
BiH i Dankom Šulentom, izvršnim dopredsjednikom Kluba.
Predstavnici Kluba zahvalili su ministrici na izuzetnom doprinosu radu i razvoju Kluba, a ministrica je 
ovom prigodom čestitala na svim dosad ostvarenim rezultatima Kluba.
Ovaj susret bio je prigoda da predstavnici HŠK „Zrinjski“ upoznaju ministricu s aktualnim stanjem u 
Klubu i budućim planovima s ciljem nastavka ostvarivanja dobrih rezultata i suradnje.
  

Ministrica Sanja Vlaisavljević na sastanku s predstavnicima Olim-
pijskog komiteta Bosne i Hercegovine

U Ministarstvu je 14. 2. 2025. godine održan sastanak ministrice 
Sanje Vlaisavljević s predstavnicima Olimpijskog komiteta Bosne i 
Hercegovine, predsjednikom Izetom Rađom i generalnim tajnikom 
Saidom Fazlagićem. Sastanku je nazočio i pomoćnik ministrice u Sek-
toru za šport, Adnan Džindo.
Rađo i Fazlagić prezentirali su prijedlog koji je Olimpijski komitet 
uputio Vladi Federacije BiH, a kojim se traži financijska potpora u 
iznosu od 500.000 KM na godišnjoj razini koja bi bila „uložena isklju-
čivo u olimpijce i vrhunske sportaše BiH, te mlade olimpijske nade s 
ciljem da na sljedećim zimskim i ljetnim Olimpijskim igrama imamo 
što veći broj olimpijaca s A normom i potencijalno osvojimo i olim-
pijsku medalju“.
Ministrica Vlaisavljević kazala je da će Ministarstvo nastaviti pružati 
potporu olimpijcima i vrhunskim sportašima sukladno mogućnosti-
ma, izrazivši uvjerenje da će to biti temelj za još puno uspješnih i 
pozitivnih športskih priča. 
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Sastanak ministrice Vlaisavljević i predstavnika športskih društava 
„Bosna“, „Željezničar“ i „Napredak“ 

U Ministarstvu je 14. 2. 2025. godine organiziran sastanak predstav-
nika športskih društava s ministricom Sanjom Vlaisavljević i pomoć-
nikom ministrice u Sektoru za šport, Adnanom Džindom.
Predsjednici upravnih odbora športskih društava, Emir Kadrić, „Bo-
sna“, Ahmed Mulaibrahimović, „Željezničar“ i Darko Popović, „Na-
predak“ prezentirali su aktualnosti iz svog rada, kao i probleme i 
izazove s kojima se susreću u osiguravanju opstanka i redovnih ak-
tivnosti.
Ministrica Vlaisavljević kazala je da će Federalno ministarstvo kul-
ture i športa nastaviti pružati potporu sukladno mogućnostima, a s 
ciljem unapređenja uvjeta za bavljenje športom.

 

Upriličen svečani prijam za prvakinju Europe, Zakiru Pušina
 
Ministrica Sanja Vlaisavljević upriličila je 25. 2. 2025. godine prijam za kadetsku prvakinju Europe, Zakiru Pušina, koja je sjajnim predstavlja-
njem u Talinu, Estonija, obradovala sve Bosance i Hercegovce donijevši zlatno odličje u Bosnu i Hercegovinu.
U pratnji Zakire bili su i reprezentativka u streljaštvu, Farah Onešćuk te predstavnici i prijatelji Streljačkog kluba „Sarajevo“, Emir Guso,  Anes 
Krečo i Arnela Burović.

Ministrica Vlaisavljević uputila je čestitke Zakiri koja je trudom i zala-
ganjem, unatoč brojnim izazovima, ostvarila povijesni uspjeh i doni-
jela medalju u Bosnu i Hercegovinu, a mlada je streljačica podijelila 
dojmove s nedavno održanog europskog natjecanja ističući veliku 
radost zbog krajnjeg ishoda.
Predstavnici Streljačkog kluba Sarajevo prezentirali su planove i na-
tjecanja koja slijede u predstojećem razdoblju te iskazali posebnu za-
hvalnost na potpori koju je Federalno ministarstvo kulture i športa 
pružilo Klubu.
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Konferencija za medije bh. reprezentativaca Specijalne olimpijade 
nakon povratka iz Torina

Osam reprezentativaca BiH, koji su činili bosanskohercegovačko iza-
slanstvo na Svjetskim zimskim igrama Specijalne olimpijade održane 
u Torinu, donijeli su 12 medalja, od toga: tri zlatne, osam srebrnih i 
jednu brončanu medalju. Nije to samo športski uspjeh, nego i poruka 
o snazi inkluzije i jednakih prilika za sve sportaše.
Iz Specijalne olimpijade BiH ponosni su na natjecatelje koji su zala-
ganjem i talentom pokazali da granice ne postoje, a ponosan je i ko-
lektiv Federalnog ministarstva kulture i športa s obzirom da je Edna 
Šunjić, djelatnica Ministarstva, bila dio natjecateljskog tima Bosne i 
Hercegovine u Torinu. 

Bosanskohercegovačko izaslanstvo vratilo se kući, a 17. 3. 2025. go-
dine organizirana je konferencija za medije na kojoj su govorili natje-
cateljica Edna Šunjić, izvršna direktorica Specijalne olimpijade BiH, 
Kada Delić Selimović i u ime Federalnog ministarstva kulture i športa 
pomoćnik ministrice u Sektoru za šport, Adnan Džindo.
„Želim zahvaliti svojoj Specijalnoj olimpijadi BiH i Federalnom mini-
starstvu kulture i sporta koji su mi napravili ispraćaj na Olimpijadu i 
doček kući, ali i svima koji su naš bh. tim podržali na putu u Torino“ 
poručila je Edna Šunjić. 
Izvršna direktorica Specijalne olimpijade BiH, Kada Delić Selimović, 
istaknula je rezultate i entuzijazam bh. natjecatelja te kazala da je 
na Zimskim olimpijskim igrama u Torinu bilo 1.500 sportaša iz 100 
zemalja te naglasila da naši sportaši, ne samo da postižu izuzetne 
športske rezultate, nego i inspiriraju zajednicu da prihvati različitosti 
i omogući jednakost svima.

Projekt Svjetske zimske specijalne olimpijske igre međunarodni je 
športski događaj namijenjen sportašima s intelektualnim poteško-
ćama, a održava se svake četiri godine i promovira inkluziju, jednake 
mogućnosti i snagu športskog duha. Glavna misija Specijalnih olim-
pijskih igara je pokazati da šport nije samo natjecanje, već i moćan 
alat za osnaživanje, inkluziju i rušenje barijera.
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Predstavnici Udruge „Kamp Musa Karačić“ iz Širokog Brijega na 
sastanku u Ministarstvu

Ministrica Sanja Vlaisavljević primila je 21. 3. 2025. godine u svom uredu 
predstavnike Udruge „Kamp Musa Karačić“ i Nogometnog kluba „Širo-
ki“ iz Širokog Brijega: Marija Lončara predsjednika Udruge, Antu Čolaka, 
tajnika Udruge te Mariju Buntić iz Odjela za marketing Udruge i Kluba.
Sastanak je protekao u razgovoru o temama od zajedničkog interesa, 
s naglaskom na značaj športa u razvoju lokalne zajednice i mogućno-
stima jačanja športske infrastrukture i programa za mlade. Također, 
razgovaralo se o potencijalnim modelima suradnje između Ministar-
stva i Udruge, s ciljem ostvarivanja dugoročne koristi za širu društvenu 
zajednicu, a zaključeno je da će Ministarstvo nastaviti pružati potporu 
takvim projektima sukladno mogućnostima.

Ministrica Vlaisavljević upriličila prijam za reprezentativce Bosne 
i Hercegovine nakon povratka sa Specijalne olimpijade u Torinu: 
Vi ste naše zlato, a Ministarstvo vaš dom!

U Ministarstvu je 24. 3. 2025. godine organiziran prijam za repre-
zentativce koji su činili bh. delegaciju na Svjetskim zimskim igrama 
Specijalne olimpijade u Torinu te osvojili 12 medalja, tri zlatne, osam 
srebrnih i jednu brončanu medalju.
Riječima dobrodošlice i najsrdačnijim čestitkama za ostvaren veličan-
stven uspjeh, ministrica Vlaisavljević je dočekala reprezentativce Rasi-
ma Bajrića, Ednu Šunjić, Sedinu Brkić, Aminu Halilović, Kenana Topalo-
vića, Mesuda Kasuma i Spomenka Martinovića, predvođene izvršnom 
direktoricom Specijalne olimpijade BiH, Kadom Delić Selimović. Re-
prezentativac Njegoš Mihajlović opravdano je izostao s prijama, ali su 
u Ministarstvo stigli i treneri naših reprezentativaca Samir Halilović, 
Asim Topalović, Vedad Čengić i Bojan Vujinović koji su uložili izniman 
trud i ljubav da natjecatelje pripreme za izazovne utrke u Italiji.
Na početku, delegaciji BiH obratila se ministrica Vlaisavljević koja je 
imala prigodu sudjelovati na otvaranju Specijalne olimpijade u Tori-
nu te biti potpora našim reprezentativcima:
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„Želim reći, ne kurtoazno, ne kao političarka, ne kao ministrica nego kao osoba koja je bila s vama na Olimpijadi, da sam zaista sretna! Vi ste 
na najljepši, dostojanstven način predstavili Bosnu i Hercegovinu, vi ste dokaz da ova država ima sjajne ljude koji mogu mnogo toga pokazati. 
Mislimo na vas, cijenimo to što radite, vaši uspjesi su kao i naši osobni i obećavam vam da ćete, dok sam na čelu ovog Ministarstva, imati pot-
poru jer vi ste pokazali što znači doći na Olimpijadu i osvojiti ove medalje, a to treba nagraditi. Želim iskazati i divljenje vašoj i našoj Kadi i vašim 
trenerima koji su uistinu uložili veliki trud. U ovom Ministarstvu imat ćete obitelj koja će bdjeti nad vama“, poručila je ministrica Vlaisavljević.
Delegaciji BiH obratio se i pomoćnik ministrice u Sektoru za šport, Adnan Džindo. Istakao je kako je cijelom timu Ministarstva koji je boravio u 
Torinu, a čiji je član i sam bio, ovaj veliki športski događaj pomogao da  shvati koliko ovaj tim zaista doprinosi razvoju športa. Posebno je istakao 
sustavna rješenja za unapređenje športa koja je Ministarstvo pokrenulo u proteklom razdoblju, pa i u slučaju Specijalne olimpijade.
Kada Delić Selimović, izvršna direktorica Specijalne olimpijade BiH bila je emotivna obrativši se nazočnima: „Moram ponovo istaći, kao i prošle 
godine kada smo potpisivali Protokol o suradnji s Ministarstvom, da sam iskreno zatečena prijemom, jer mi smo došli u kuću koja je zaista naša. 
Ministarstvo nas je prepoznalo na takav način da su svim našim sportistima otvorena vrata i to nam mnogo znači“, poručila je Delić Selimović.
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Nazočnima su se obratili i svi reprezentativci i treneri prenijevši doj-
move iz Torina i neponovljivo iskustvo koje su doživjeli dobivši, za-
hvaljujući ogromnom trudu,  prigodu natjecati se sa sportašima iz 
101 zemlje.
Uz obećanje da će Federalno ministarstvo kulture i športa i ubuduće 
sustavno raditi na potpori Specijalnoj olimpijadi, jer njihovi uspjesi 
nisu samo športski, nego su i poruka o snazi inkluzije i jednakih pri-
lika za sve sportaše, druženje je u Ministarstvu nastavljeno u lijepoj 
atmosferi i prijateljskim razgovorima.

Predsjednik Karling saveza, Miro Klepić, na sastanku u Ministarstvu

Ministrica Sanja Vlaisavljević, održala je 21. 3. 2025. godine, sastanak 
s predsjednikom Karling saveza, Mirom Klepićem. Na sastanku se 
razgovaralo o razvoju ovog športa u Bosni i Hercegovini te je istaknu-
ta važnost promocije karlinga kao novog zimskog športa. Također su 
razmijenjene ideje o budućim projektima i mogućnostima suradnje.

Prijedlog Zakona o izmjeni Zakona o naplati i djelomičnom otpisu dugovanja športskim kolektivima usvojen 20. 3. 2025. godine na 17. 
sjednici Doma naroda Parlamenta Federacije BiH!

Federalno ministarstvo kulture i športa, u cilju rješavanja problema poreznih dugova športskih kolektiva, pripremilo je prijedlog Zakona o izmje-
ni Zakona o naplati i djelomičnom otpisu dugovanja športskim kolektivima po hitnom postupku. Na inicijativu Nogometnog kluba „Željezničar“ i 
Porezne uprave Federacije BiH omogućeno je reprogramiranje otplate duga za ovaj klub, ali i potencijalno druge klubove kako bi ispunili zahtje-
ve UEFE , FIFE i FIBE te se mogli natjecati na međunarodnim natjecanjima. Izmjena Zakona značajna je za klubove i saveze koji imaju kapaciteta 
da se natječu na europskim natjecanjima, a to je uvjetovano postupcima licenciranja gdje je financijski kriterij imperativno postavljen. Uvjeti su 
definirani pravilima UEFE, FIFE, FIBE, kao i od ostalih međunarodnih asocijacija koje organiziraju i daju licence za europska natjecanja. Ranije je 
Vlada Federacije BiH na 177. hitnoj telefonskoj sjednici, održanoj 21. 2. 2025. godine, usvojila Prijedlog Zakona o izmjeni Zakona o naplati i 
djelomičnom otpisu dugovanja športskim kolektivima.
Zastupnički dom Parlamenta FBiH je na 18. redovitoj sjednici, održanoj 26. 2. 2025. godine, razmatrao i usvojio Prijedlog Zakona o izmjeni 
Zakona o naplati i djelomičnom otpisu dugovanja športskim kolektivima, u tekstu kako ga je predložila Vlada Federacije BiH.
Usvajanje izmjene ovog zakona omogućuje egzistenciju i nastavak rada športskim kolektivima i klubovima, te dobivanje licenci, u cilju sudje-
lovanja na međunarodnim natjecanjima i predstavljanju Bosne i Hercegovine u međunarodnim asocijacijama.
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Na Inicijativu Federalnog ministarstva kulture i športa Vlada Federa-
cije Bosne i Hercegovine izdvojila 120.000 KM za „Pripreme i nastup 
Lane Pudar na Svjetskom i Europskom prvenstvu u 2025. godini”

Na prijedlog Federalnog ministarstva kulture i športa Vlada Fede-
racije Bosne i Hercegovine na sjednici održanoj 27. 3. 2025. godine, 
usvojila je informaciju i Zaključak o potrebi izdvajanja financijskih 
sredstava Klubu vodenih sportova „Orka“ iz Mostara.
Sredstva u iznosu od 120.000 KM izdvojena su s pozicije „Tekuća pri-
čuva Vlade Federacije” Proračuna FBiH za 2025. godinu, a namijenje-
na su za pripreme i nastupe Lane Pudar na Svjetskom i Europskom 
prvenstvu u 2025. godini.
U ovoj godini Lanu Pudar očekuju nastupi na prvenstvu Europe U23 
u Bratislavi od 25. do 28. 6. 2025. godine, kao i Svjetsko seniorsko 
prvenstvo u Singapuru od 26. 7. do 4. 8. 2025. godine za što je po-
trebna znatna financijska potpora.

Olimpijski muzej: Ministrica Sanja Vlaisavljević domaćin sastanka 
s predsjednikom Međunarodnog Paraolimpijskog komiteta An-
drewom Parsonsom

Ministrica Sanja Vlaisavljević 31. 3. 2025. godine bila je domaćin sa-
stanka s predsjednikom Međunarodnog Paraolimpijskog komiteta, 
Andrewom Parsonsom, u Olimpijskom muzeju.
Posjet Parsonsa dolazi nakon prošlogodišnjih uspjeha na Paraolim-
pijskim igrama u Parizu na kojima je bosanskohercegovačka odboj-
kaška selekcija osvojila srebrnu medalju, a paraplivač Ismail Barlov 
nadmašio je sva očekivanja kada je sa samo 13 godina osvojio srebr-
nu medalju u disciplini 50 metara prsno.
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Osim Parsonsa i predsjednika Paraolimpijskog komiteta Bosne i Her-
cegovine Sabahudin Delalića, radnom sastanku su nazočili i predsjed-
nik Hrvatskog paraolimpijskog odbora Ratko Kovačević, predsjednik 
Paraolimpijskog komiteta Sjeverne Makedonije Branimir Jovanovski 
i predsjednik Paraolimpijskog komiteta Srbije Zoran Mičović. 
U obraćanju predsjedniku Parsonsu i predstavnicima delegacija ze-
malja regije ministrica Sanja Vlaisavljević istakla je konkretne aktiv-
nosti kojima Federalno ministarstvo kulture i športa pokušava una-
prijediti paraolimpijski šport u Bosni i Hercegovini: 
„Rekla bih da smo u posljednje dvije godine pokrenuli aktivnosti koje 
do tog momenta nisu bile aktualne u BiH, niti u Federaciji. Ono što 
smo kao Ministarstvo uradili u protekloj godini je pripremljen prvi 
Zakon za uzdržavanje, a dodala bih i nagrađivanje vrhunskih i zasluž-
nih sportaša. Nažalost, čini se da smo jedina zemlja u regionu koja 
nema taj zakon, s obzirom da ih drage, susjedne zemlje imaju. Tužno 
je vidjeti naše olimpijce koji još uvijek nisu zbrinuti, nemaju mirovine 
niti bilo koju potporu koja im vraća dostojanstvo koje su oni donosili 
sa svojih natjecanja.
Podjednako, u taj Zakon smo uključili nešto što je do sada, što se 
mene tiče, bilo diskriminatorsko, a to je nagrađivanje predstavnika 
Specijalne olimpijade. Ista situacija je i s neolimpijskim športovima. I 
u toj kategoriji imamo veliki broj medalja, ali nažalost, ni ti mladi ljudi 
nisu baš prepoznati“, istakla je ministrica Vlaisavljević. 

Parsons je istakao da je želja i intencija Međunarodnog paraolimpij-
skog komiteta potpora državnih komiteta. Što se tiče Bosne i Herce-
govine, zahvalio je ministrici Vlaisavljević što se na federalnoj razini 
izdvajaju sredstva za rad Paraolimpijskog komiteta Bosne i Herce-
govine, što je dala potporu rekonstrukciji prostorija Paraolimpijskog 
komiteta, a kao glavni problem istakao je nepostojanje zakonodav-
nog okvira i sustavnog pristupa podržavanju Paraolimpijskog komi-
teta Bosne i Hercegovine. 
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4. MLADI
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Najznačajniji događaj u prvom kvartalu 2025. godine, koji je obilježio rad Sektora za mlade, 
zasigurno je upućivanje prijedloga Strategije za mlade Federacije Bosne i Hercegovine u 
parlamentarnu proceduru. Nakon dugogodišnjih izazova rad Sektora je u konačnici rezultirao 
ovim važnim dokumentom za mlade ljude u Federaciji.
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Ministrica Sanja Vlaisavljević dodijelila certifikate službenicima za mlade: Mladi, iskoristite maksimalno svoj potencijal, Federalno 
ministarstvo kulture i športa vaš je vjetar u leđa!

U organizaciji Ministarstva i Instituta za razvoj mladih „KULT“ 30. 1. 2025. godine u Sarajevu je upri-
ličena dodjela certifikata službenicima za mlade koji su uspješno završili osnovnu obuku organiziranu 
tijekom protekle godine.

Na događaju „Promjena se dešava!” govorila je federalna ministrica kulture i športa, Sanja Vlaisavljević. 
Na pitanje koliko brinemo i kako ćemo brinuti o mladima u 2025. godini, ministrica je istakla posebnu 
važnu temu, Strategiju za mlade FBiH:  „Priču o Strategiji nisam ja izmislila. Posebno ću istaći mog naj-
bližeg suradnika Adisa Salkića. Napravili smo akcijski plan i odmah krenuli u akciju. Strategija čeka da 
bude usvojena, potom idemo u Parlament i onda će se promjena desiti. Navest ću i da smo surađivali 
sa sjajnom ekipom iz Instituta. Uvećali smo i proračun Transfera za mlade za ovu godinu i to je već prvi 
veliki korak za potporu mladima”, istakla je ministrica.
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Na kraju razgovora poručila je mladima da grade svoje puteve i cilje-
ve te da nikome ne dozvole da njima manipuliraju: „Ne dajte da vam 
obećavaju. Tražite da se reagira jer od obećanja nema ništa. Radite 
puno, učite, nadmašite sami sebe da biste postigli svoje ciljeve. Naše 
Ministarstvo, bar dok sam ja u mandatu, učinit će sve da vam bude 
vjetar u leđa. Puno toga možete promijeniti, a mi smo tu da pomo-
gnemo” poručila je ministrica Vlaisavljević.
Jasmin Bešić, generalni ravnatelj Instituta za razvoja mladih “KULT”, 
zahvalio je ministrici Vlaisavljević i cijelom timu Federalnog ministar-
stva kulture i športa jer su tijekom dosadašnje uspješne suradnje 
reagirali, imali sluha za brojne teme i stvorili uvjete za pozitivne pro-
mjene.
Osnovna obuka, koja je podrazumijevala pet modula, okupila je 
predstavnike različitih lokalnih zajednica iz BiH s ciljem unapređenja 
vještina u radu s mladima.
Na kraju razgovora, ministrica je uručila certifikate službenicima za-
mlade koji grade mostove između mladih i institucija.

Pokrenuta procedura osnivanja Savjeta za mlade Federacije Bosne i Hercegovine

Sukladno članku 81. Pravila i postupaka za izradu zakona i drugih propisa Federacije Bosne i Hercegovine („Službene novine Federacije BiH“, 
broj: 71/14) Federalno ministarstvo kulture i športa objavilo je Poziv na dostavljanje komentara na Nacrt uredbe o osnivanju Savjeta za 
mlade Federacije Bosne i Hercegovine. Nakon završene procedure prikupljanja komentara utvrđen je tekst Uredbe o osnivanju Savjeta za 
mlade Federacije Bosne i Hercegovine. Federalno ministarstvo kulture i športa potom je pokrenulo proceduru pribavljanja mišljenja nadlež-
nih institucija kako bi se Uredba mogla usvojiti na Vlade Federacije Bosne i Hercegovine. 
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4.1. Strategija za mlade Federacije Bosne i Hercegovine

Prvi strateški dokument u Federaciji Bosne i Hercegovine namijenjen 
mladima: Na prijedlog Federalnog ministarstva kulture i športa 
Vlada Federacije Bosne i Hercegovine utvrdila prijedlog Strategije 
za mlade 2025.-2034. godine

• Vlada Federacije BiH na svojoj je 47. redovitoj sjednici, održanoj 
13. 2. 2025. godine u Mostaru, na prijedlog Ministarstva, pri-
hvatila prijedlog Strategije za mlade Federacije Bosne i Hercego-
vine za razdoblje 2025.-2034. godine.   
„Sretna sam što smo proces izrade Strategije za mlade priveli 
kraju nakon nešto više od godinu dana, nakon što se na njego-
vo pokretanje čekalo deset godina. Sretna sam što mladima ko-
načno možemo ponuditi strateški dokument kojim je osigurana 
sustavna potpora u različitim oblastima društvenog života kao i 
uključenost mladih u procese odlučivanja te kreiranje jednakih 
šansi za sve mlade u Federaciji. Značaj ovog dokumenta još je i 
veći imamo li u vidu da Bosna i Hercegovina nema državnu stra-
tegiju prema mladima. Također moram reći da sam ponosna na 
tim Federalnog ministarstva kulture i športa, posebice na Sektor 
za mlade na čelu s Adisom Salkićem što nisu odustali i što su s 
istim entuzijazmom i poslije mnogo godina pristupili provođenju 
aktivnosti na izradi Strategije za mlade Federacije BiH i što veli-
čanstveni rezultat tog procesa vidimo danas”, izjavila je nakon 
sjednice Vlade Federacije Bosne i Hercegovine ministrica Sanja 
Vlaisavljević.

• Podsjetimo, Vlada Federacije Bosne i Hercegovine u listopadu 
2023. godine donijela je Odluku kojom se pokreće postupak izra-
de Strategije za mlade Federacije Bosne i Hercegovine, prvog stra-
teškog dokumenta u Federaciji Bosne i Hercegovine namijenjenog 
mladima kojim se definira programski pristup djelovanja prema 

mladima što uključuje definiranje problema i potreba mladih, 
strateški pravac djelovanja te ciljevi Strategije i mjere za realiza-
ciju tih ciljeva. 

• Na izradi teksta Strategije radila je Interresorna radna skupina 
u suradnji s Federalnim zavodom za programiranje razvoja, Vi-
jećem mladih Federacije Bosne i Hercegovine i Institutom za ra-
zvoj mladih „Kult“ kao stručnim konzultantom, a mladi su kroz 
dijalog mladih i vlasti imali prigodu predstaviti svoje prijedloge 
i ideje.

• Prijedlog Strategije za mlade Federacije Bosne i Hercegovine za 
razdoblje 2025.-2034. godine bit će dostavljen Parlamentu Fede-
racije BiH u daljnju proceduru.
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5. EKONOMSKO- FINANCIJSKI,
 PRAVNI I OPĆI POSLOVI
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Sektor za ekonomsko-financijske, pravne i opće poslove u posljednja tri mjeseca

Sektor za ekonomsko-financijske, pravne i opće poslove kontinuirano obavlja ključne funkcije u administrativnom, financijskom i pravnom 
okviru Ministarstva, pružajući potporu svim ostalim sektorima i omogućavajući neometano izvršavanje njihovih operacija. Iako naš sektor 
ne generira neposredne, samostalne rezultate u tradicionalnom smislu, njegova je uloga esencijalna za stabilnost i učinkovitost cijelog 
Ministarstva.

U posljednja tri mjeseca, Sektor za ekonomsko-financijske, pravne i opće poslove je:

• Koordinirao protok administrativne dokumentacije, uključujući prijem, obradu, distribuciju i otpremu pošte, čime je osiguran 
nesmetan tijek informacija između svih organizacijskih jedinica Ministarstva.

• Izradio i analizirao financijska izvješća te pratio realizaciju proračunskih planova, osiguravajući pravovremeno izvršenje financijskih 
obveza i pravilno upravljanje raspoloživim sredstvima Ministarstva.

• Pripremio pravne akte i dokumente koji omogućuju usklađenost poslovanja s važećim zakonodavstvom, uključujući interne akte, akte 
u vezi s radnim odnosima i druge pravne dokumente potrebne za pravilno funkcioniranje Ministarstva.

• Osigurao administrativnu i pravnu potporu u području ljudskih resursa, zapošljavanja novih djelatnika, izradu pojedinačnih i općih 
akata uključujući vođenje matičnih evidencija zaposlenih kao i pružanje stručnih savjeta u vezi s pravnim pitanjima i normama.

• Upravljao financijskim i administrativnim resursima kroz redovite aktivnosti vezane uz usklađenost s internim procedurama i 
zakonodavstvom, čime je omogućena stabilnost u operativnom poslovanju Ministarstva.

• Koordinirao međusektorsku koordinaciju u vezi s financijskim i pravnim aspektima, osiguravajući uspješnu suradnju s relevantnim 
tijelima vlasti.

Iako rad Sektora za ekonomsko-financijske, pravne i opće poslove ne rezultira uvijek neposrednim vidljivim ishodima, ovaj sektor ima 
ključnu ulogu u osiguravanju zakonitosti, usklađenosti i učinkovitosti djelovanja i rada administrativnih i financijskih procesa, što svim 
drugim sektorima Ministarstva omogućava uspješno ostvarivanje  ciljeva i zadataka.
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6. ZAVOD ZA ZAŠTITU
    SPOMENIKA



46

Zavod za zaštitu spomenika u prvom je kvartalu 2025. godine izdao:

• 96 stručnih mišljenja
• 27 suglasnosti za trajni i privremeni izvoz umjetničkih djela i antikviteta
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Ministrica Sanja Vlaisavljević održala je 18. 2. 2025. godine sastanak s 
predstavnicima Organizacije „LIFT-prostorne inicijative“, Dunjom Kr-
vavac i Irfanom Salihagićem.
Predstavnici Udruženja LIFT-prostorne inicijative zahvalili su ministrici 
na pruženoj mogućnosti da razgovaraju o važnosti umrežavanja mla-
dih arhitekata i promoviranja projekata na kojima rade. Arhitekti su 
prezentirali iskustva iz dosadašnje prakse rada na projektima, primje-
re pozitivnih praksi iz svijeta kao i realizirane istraživačke projekte. 
Također, naglasili su važnost sudjelovanja bh. arhitekata na Venecijan-
skom bijenalu arhitekture u narednom razdoblju.
Sastanak je zaključen prezentiranjem ideja za daljnju suradnju Organi-
zacije i Zavoda za zaštitu spomenika u sklopu Ministarstva te uključiva-
nje drugih udruga arhitekata iz cijele Bosne i Hercegovine.
Sastanku su nazočili Robert Stergar, ravnatelj Zavoda za zaštitu spomenika, Sanja Arnautović, šefica Odjela za ustanove i udruge u oblasti kultu-
re i Emilija Pavićević, savjetnica za organizaciju i strateško planiranje u oblasti zaštite kulturno-povijesnog naslijeđa.

Sastanci...
Održan sastanak ministrice Vlaisavljević i predstavnika Organizacije „LIFT-prostorne inicijative“, Dunje Krvavac i Irfana Salihagića

Ravnatelj Zavoda za zaštitu spomenika, Robert Stergar, na sastanku u Muftijstvu mostarskom

Dana 4. 3. 2025. godine u Muftijstvu mostarskom održan je sastanak s muftijom mostarskim, Salemom Dedovićem, iniciran pokretanjem 
aktivnosti na realizaciji konzervatorsko-restauratorskih radova na trijemu medrese u Počitelju.
Na sastanku su, pored domaćina, sudjelovali predstavnici nevladine organizacije „Help“ koja u ime Europske komisije implementira pro-
jekt, Mahir Hujić i Almin Adžović te u ime Zavoda za zaštitu spomenika, ravnatelj Zavoda, Robert Stergar. Stergar je u uvodnom izlaganju 
podsjetio muftiju na doprinos Federalnog ministarstva kulture i športa i Zavoda realizaciji zaključaka „Inicijative za rehabilitaciju Počitelja 
i njegove promocije kao vrhunske turističke destinacije u BiH“, prije 
svega na izvršenu analizu, stanje infrastrukture, komunalnih usluga, 
prometa, javnih i privatnih dobara kulturno-povijesnog naslijeđa, in-
terpretacijske infrastrukture i ponude kulturno-turističkih sadržaja. 
Predstavnici organizacije „Help“upoznali su muftiju mostarskog s već 
poduzetim aktivnostima, o pozivu pravnim osobama s ovlaštenjem 
za izvođenje radova na nacionalnim spomenicima BiH i izvršenom 
sastanku na lokaciji medrese s građevinskim firmama koje su iskazale 
zainteresiranost za sudjelovanje u projektu.
Naposljetku je zaključeno da će Zavod nastaviti pružati stručnu po-
moć i biti otvoren za konstruktivne razgovore.
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Sanacijski radovi...

Radovi na sanaciji fasade na crkvi Uznesenja Blažene Djevice Marije na Stupu

Radovi su počeli 13. 1. 2025. godine uz konzervatorski nadzor stručnog tima Zavoda za zaštitu spome-
nika, Azera Aličića i Dženane Šaran.
Sva oštećenja na fasadi nastala su zbog loših spojeva horizontalnih i vertikalnih oluka. Izvođač je na sa-
mom početku radova pristupio podizanju skele i obijanju oštećenih slojeva fasade. Sve oštećene zidne 
površine očišćene su i isprane te ponovno ožbukane u svim potrebnim slojevima i tehnikama.
Obilaskom gradilišta uz stručni nadzor definirani su materijali za završnu obradu fasade sve do bojenja, 
a do sljedećeg nadzora izvođač je dužan pripremiti uzorke boje za fasadu.

Radovi sanacije Hasan Kjafijine medrese i turbeta u Pruscu

Dana 1. 10. 2024. godine na temelju stručne suglasnosti Zavoda za zaštitu spomenika i Ugovora između investitora Medžlisa Islamske zajed-
nice Donji Vakuf i izvođača radova Neimari d.o.o. iz Sarajeva započeli su radovi na sanaciji i rekonstrukciji Hasan Kjafijine medrese i turbeta 
u Pruscu.

Sanacijski radovi odnose se na demontažu puknutih kamenih zidova, 
oštećene krovne konstrukcije, presijecanje kapilarne vode, injektira-
nje temeljnih zidova, izradu drenaže oko objekta, kao i ponovno zida-
nje, izradu krovne konstrukcije i pokrivanje objekta drvenom ručno 
cijepanom šindrom.

Do sada su urađeni radovi na demontaži navedenih elemenata te 
radovi presijecanja kapilarne vode s injektiranjem i izradom drena-
že oko objekta. Izvođač je osigurao hrastovu građu za izradu krovne 
konstrukcije i pristupio njenom krojenju, na gradilištu, po ugledu na 
skinutu konstrukciju.
Svi navedeni radovi odvijaju se prema utvrđenoj dinamici, predviđe-
nim materijalima i očekivanom kvalitetom uz konzervatorski nadzor 
stručnog tima Zavoda za zaštitu spomenika, Azera Aličića i Dženane 
Šaran.
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Sanacijski radovi na objektu Turbe Semiz Ali paše u Prači

Prema ranijem dogovoru sa sudionicima u građenju, djelatnici Zavo-
da za zaštitu spomenika iskoristili su 25. 2. 2025. godine lijepo i rela-
tivno toplo vrijeme kako bi završili injektiranje gornjeg dijela zidova 
Turbeta u Prači i ugradili nehrđajuće ankere, čime je prva i najvažnija 
faza konstruktivne sanacije uspješno okončana.
Osim predstavnika Zavoda, Dženane Šaran i Azera Aličića kao struč-
nog nadzora, radovima su nazočili i nadzorni organ, Mirsad Sendo iz 
firme „Sendo“ d.o.o. i glavni inženjer po čijim je proračunima i upu-
tama izvršena konstruktivna sanacija, te Mustafa Humo i Edin Kurić 
u ime izvođača radova.
Plan je sanirati vanjsku stolariju s kamenim ukrašenim dovratnicima, 
šembrane na gornjim prozorima i ulazna vrata s kamenim dovrat-
kom.

 
Radovi na sanaciji fasade na crkvi Uznesenja Blažene Djevice 
Marije na Stupu

Na poziv predstavnika izvođača, 18. 3. 2025. godine, izvršen je struč-
ni nadzor na radovima sanacije fasade na  crkvi Uznesenja Blažene 
Djevice Marije na Stupu. Radovi se odvijaju prema utvrđenoj dina-
mici. Izvođač je sanirao sva oštećenja na ravnim plohama fasade. 
Usporedo s tim radovima  izvukao je profilacije i vijenac na zvoniku 
i  bočnim fasadama objekta. Dobri vremenski uvjeti su omogućili da 
se na zvoniku izvrši bojenje fasade u jednom sloju.
Nakon pregleda dosad završenih radova dogovoreno je da se u sljede-
ćem tjednu uradi preostalo bojenje fasada crkve u prvom sloju nakon 
čega će se pristupiti bojenju drugog  sloja. Po završetku bojenja na-
vedenih slojeva izvođač će pristupiti skidanju skele sa objekta.
U okviru ove sanacije fasade preostalo je da se ulazna vrata na crkvi 
dodatno zaštite i oboje u boji postojeće stolarije na objektu te da se 
nanovo uradi ekonomsko stepenište od iste vrste kamena od kojeg 
je urađeno glavno stepenište na ulazu.
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Radovi tekućeg održavanja fasade objekta JU Srednja škola poljoprivrede, prehrane, veterine i uslužnih djelatnosti u Sarajevu

Na radovima tekućeg održavanja (zamjena vanjske stolarije i obnova fasade) na nacionalnom spomeniku JU Srednja škola poljoprivrede, 
prehrane, veterine i uslužnih  djelatnosti u ulici Hamdije Kreševljakovića 55 u Sarajevu angažirana je firma „Neimari” d.o.o. iz Sarajeva.
Do sada su završeni radovi sanacije dvije fasade u prostoru atrija, a u tijeku je rad na preostale dvije. U atriju je zamijenjena vanjska stolarija, 
obrađene špalete postavljene limene klupice. Izvođač je zimsko raz-
doblje iskoristio da u radionici završi izradu preostalih otvora vanj-
ske stolarije za gore navedeni objekt. Do sada je na cijelom objektu 
ugrađen 201 prozor. Stolarija je drvena, završno bojena u bijelu boju, 
urađena prema postojećim otvorima.
U narednom razdoblju, nakon što završi pripremne radove i kako 
vremenski uvjeti budu dozvoljavali, izvođač će pristupiti završnom 
bojenju fasade.
Stručni nadzor obavili su Dženana Šaran i Azer Aličić.
      

 Posjet Graditeljskoj cjelini Tabačke džamije u Visokom

Na zahtjev Edžnana ef. Hajrića iz Visokog izvršen je uvid u postojeće stanje nacionalnog spomenika Bosne i Hercegovine, Graditeljska cjelina 
Tabačke (Tabačice) džamije u Visokom.
U ulici Čaršijska, koja predstavlja zapadnu kontakt zonu predmetnog nacionalnog spomenika, u tijeku je zamjena popločanja. Ivičnjak sa 
stupovima je uklonjen i potrebno je definirati detalj kontakta između novog popločanja i harema džamije. Izvršen je zajednički obilazak 
prilikom kojeg je Zavod  dao sugestije u 
vezi s materijalizacijom i tipom ograde 
koju je moguće postaviti. Dane su su-
gestije za popločanje staze kroz harem, 
kao i za restauraciju česme i kaldrme, 
koji pripadaju nacionalnom spomeniku 
BiH.   S projektantskim timom, Admirom 
Karavelićem dogovoreno je da se usme-
no usuglašeni detalji prenesu na nacrte 
i dostave Zavodu na stručno mišljenje.  
U obilasku su sudjelovali i predstavnici 
džemata Tabačice.
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Špekuliralo se...

U medijima se u proteklom razdoblju pojavila informacija da je ne-
kropola stećaka s lokaliteta Orah „nezakonito i nestručno dislocira-
na”, a da je u navodno nelegalnom procesu sudjelovao i Zavod za 
zaštitu spomenika Federalnog ministarstva kulture i športa.
S ciljem otklanjanja nedoumica i plasiranja točnih informacija, Fede-
ralno ministarstvo kulture i športa uputilo je medijima priopćenje.

INFORMACIJA: Stećci na lokalitetu Orah u naselju Suho polje kod 
Blagaja

Odlukom o preventivnom arheološkom istraživanju i zaštiti arheološ-
kih lokaliteta na trasi autoputa koridor Vc („Sl. novine F BiH“ 18/10), 
a u skladu s člankom 54. Zakona o zaštiti i korištenju kulturno-povi-
jesnog i prirodnog naslijeđa BiH („Sl. list SR BiH“ 20/85), Direkcija za 
autoceste Federacije BiH dužna je angažirati Zavod za zaštitu spome-
nika, federalnu upravnu organizaciju u sastavu Federalnog ministar-
stva kulture i športa koja je nadležna stručna institucija za izvođenje 
preventivnih arheoloških istraživanja i zaštitu arheoloških lokaliteta 
na trasi koridora Vc.

Na osnovu Odluke Vlade Federacije BiH o utvrđivanju javnog interesa 
za dionicu Mostar jug-Buna, poddionica Mostar jug-Tunel Kvanj, koja 
je objavljena u Službenim novinama FBiH  2018. godine, JP Autoceste 
FBiH su započele proces eksproprijacije za usvojenu trasu, a time su 
počele i operativno-tehničke aktivnosti vezane za predmetnu trasu.

Zavod za zaštitu spomenika uključuje se u aktivnosti nakon dostav-
ljanja izvoda iz tehničke dokumentacije te svojim Stručnim mišlje-
njem iz 6. mjeseca 2020. godine daje potrebne zahtjeve, preporuke i 
smjernice za nastupanje na spomenutoj dionici. U 10. mjesecu 2022. 
godine počinju preventivna arheološka istraživanja kojima je izvr-
šen pregled (rekognosciranja) terena, arheološka prospekcija i pre-
liminarni radovi koji prethode zaštitnim arheološkim istraživanjima 
probnim sondama i geofizičkim metodama.

Dostavljeni Elaborat o preventivnom arheološkom istraživanju u 
svojim zaključcima nalaže zaštitna istraživanja za tumule ugrožene 
izgradnjom kao i izmještanje tri stećka za koje je utvrđeno da se već 
nalaze na sekundarnoj lokaciji s vidljivim oštećenjima. U 11. mjesecu 
2024. godine započeta su zaštitna arheološka istraživanja na poddi-
onici Mostar jug–Tunel Kvanj, dionica Mostar jug–Buna na Koridoru 
Vc. Tom prilikom izvršena su istraživanja na 20 tumula, 10 izravno 
ugroženih trasom i 10 koji su potencijalno ugroženi građevinskim 
radovima. Elaboratom je obuhvaćeno i dislociranje predmetnih ste-
ćaka na tercijarnu lokaciju. U konsultacijama s mjesnom zajednicom 
i Zavodom izabrana je lokacija na k.č. 1606/1 KO Malo Polje, na par-
celu koja nije u privatnom vlasništvu, 760 metara jugoistočno od se-
kundarne pozicije, poviše puta, na prostoru iste mjesne zajednice i 
dugoročno su osigurani od fizičke devastacije. 
S obzirom da su saznanja o sekundarnoj lokaciji dobivene usmenom 
predajom, izvršena su sondiranje lokaliteta nakon izmještanja te je 
potvrđeno da je ispod stećaka arheološki sterilan materijal.
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Dislociranje je izvršeno pod nadzorom stručnih osoba a oštećenja 
koja se spominju nastala su prilikom dislociranja na sekundarnu pozi-
ciju i evidentirana su u Elaboratu o preventivnim istražnim radovima 
iz 2022. godine.

Što se tiče daljeg tretmana dislociranih stećaka, to će biti predmet 
naknadnih radnji kada za to budu osigurana sredstva. Obzirom da je 
nekropola davno već trajno izgubljena, prioritet ovih aktivnosti bio 
je sačuvati i osigurati preostale stećke od uništenja. Sljedeća faza 
treba biti uređenje lokaliteta, prezentacija i promocija kako dolikuje 
vrijednom dobru kulturno-povijesnog naslijeđa.
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6.1. Stručna mišljenja

1. Projektna dokumentacija u procesu upravnih postupaka dobivanja 
odobrenja za građenje

- Revizija konstruktivnog elaborata rekonstrukcije fortifikacijske kule u 
Gornjem gradu – Grad Gradačac

- Izgradnja stambeno-poslovnog objekta u Maglaju investitora MEGATAS 
d.o.o. Maglaj

- Izgradnja FNE Energo Mi7 na lokaciji Miljkovići, Mostar
- Izgradnja FNE Lena 1/75 na lokaciji Miljkovići, Mostar
- Idejni projekt izgradnje ceste Bihać-Bosanska Krupa, dionica Veliki Radić-

Vranjska (6,4 km)
- Izgradnja prizemnog poslovnog objekta na dijelu k.č. 2254/30 KO Lukavac, 

Lukavac
- Izgradnja vodozahvata i dijela cjevovoda na k.č. 651 KO Solun I., Olovo
- Izgradnja VE Gradina snage 100 MW, Tomislavgrad
- Izgradnja postrojenja za odsumporavanje dimnih plinova u TE Kakanj
- Projekt izgradnje VE Bitovnja, Konjic
- Projekt eksploatacije kamena krečnjaka na proširenom eksploatacijskom 

polju PK Stupari, Kladanj
- Izgradnja proizvodnog kompleksa Pretis d.o.o. Vogošća na lokaciji Bukinje, 

Tuzla
- Mogućnosti ispravljanja osovine ceste (devijacija puta AVNOJ-a) M5-002: 

Bihać 4-Ripač
- Mogućnosti izgradnje ugostiteljskog objekta u ul. Bistrik, Sarajevo
- Glavni projekt sanacije i restauracije fasade zgrade Općine Centar i 

Kantona Sarajevo – Zemaljska vlada III., Sarajevo
- Izgradnja sustava za prečišćavanje otpadnih voda rudnika Dubrave u 

Dubravama, Živinice

2. Konzervatorsko-restauratorski radovi koji se mogu smatrati radovima 
tekućeg održavanja i radovi za koje se ne izdaje odobrenje za građenje

- Glavni projekt uklanjanja rastinja s bedema Starog grada Maglaj
- Postavljanje tri horizontalne svjetleće reklame i jedne konzolne svjetleće 

reklame u Ul. Bravadžiluk 38, Sarajevo

- Postavljanje jedne konzolne svjetleće reklame u ul. Čizmedžiluk 1, 
Sarajevo

- Postavljanje jedne konzolne svjetleće reklame u ul. Ćurčiluk veliki 63, 
Sarajevo

- Postavljanje reklame u ul. Maršala Tita 48, Sarajevo
- Postavljanje konzolne svjetleće reklame u ul. Ćurčiluk veliki 34, Sarajevo
- Rekonstrukcija vodovodne mreže u ul. Trebevička, dijelovima ulica 

Ohridska i Radnička, Sarajevo
- Postavljanje dvije nesvjetleće reklame u ul. Zelenih beretki 12, Sarajevo
- Postavljanje horizontalne svjetleće reklame u ul. Hamdije Kreševljakovića 

63, Sarajevo
- Izvođenje radova tekućeg održavanja na objektu Vakuf Hadim Ali-paše u 

ul. Reisa Džemaludina Čauševića br. 2 i 4, Sarajevo
- Postavljanje reklame na krov objekta u ul. Herceg Stjepana 2, Sarajevo
- Postavljanje reklame u ul. Ferhadija 15, Sarajevo
- Postavljanje dvije svjetleće horizontalne, dvije svjetleće konzolne 

reklame, jednog nesvjetlećeg info panela i svjetleće linije u ul. Obala 
Kulina bana 19, Sarajevo

- Postavljanje pet nesvijetlećih reklama u ul. Mula Mustafe Bašeskije 17, 
Sarajevo

- Mogućnosti novog ukopa na groblju Alifakovac, Sarajevo
- Postavljanje dječjeg igrališta na Trgu Alije Izetbegović, Sarajevo
- Postavljanje konzolne svjetleće reklame u ul. Sime Milutinovića 12, 

Sarajevo
- Izvođenje radova tekućeg održavanja krova na objektu Udruženja 

„Ptičara“, Mostar
- Postavljanje jedne konzolne reklame i dvije nesvjetleće reklame u ul. 

Safvet bega Bašagića 18, Sarajevo
- Oslikavanja fotokatalitičkog murala u ul. Obala Kulina bana 41, Sarajevo
- Postavljanje tende u ul. Bravadžiluk 10, Sarajevo
- Postavljanje horizontalne svjetleće reklame u ul. Vladislava Škarića 4, Sarajevo
- Postavljanje horizontalne nesvjetleće reklame u ul. Gazi Husrev-begova 

59, Sarajevo
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- Postavljanje table s logom firme u ul. Ferhadija 19, Sarajevo
- Postavljanje pet reklamnih naljepnica u ul. Telali 23, Sarajevo
- Mogućnosti izvođenja radova na sanaciji ogradnog zida objekta „Konak“, 

Sarajevo
- Postavljanje jedne horizontalne svjetleće reklame u ul. Bravadžiluk 4, 

Sarajevo
- Idejni projekt rekonstrukcije i sanacije dućana u ul. Ferhadija 47, Sarajevo
- Postavljanje jedne konzolne reklame u ul. Bistrik 8, Sarajevo
- Postavljanje horizontalne svjetleće reklame u ul. Ferhadija 33, Sarajevo
- Postavljanje nadstrešnice u ul. Telali 4, Sarajevo
- Postavljanje konzolne reklame u ul. Gazi Husrev-begova 60, Sarajevo
- Mogućnosti izvođenja radova na postavljanju klima uređaja na krov 

Srednje škole primijenjenih umjetnosti, Sarajevo
- Postavljanje jedne horizontalne svjetleće reklame u ul. Bravadžiluk 1, 

Sarajevo
- Restauracija i konzervacija ulaznih vrata na zgradi Predsjedništva BiH, 

Sarajevo
- Mogućnosti izvođenja radova tekućeg održavanja na objektu u ul. Zelenih 

beretki 14, Sarajevo
- Adaptacija poslovnog objekta u ul. Maršala Tita 36, Sarajevo
- Postavljanje horizontalne nesvjetleće reklama u ul. Ferhadija 28, Sarajevo
- Postavljanje konzolne reklame u ul. Gazi Husrev-begova 65, Sarajevo
- Mogućnosti izvođenja radova tekućeg održavanja na objektu Oružanih 

snaga BiH na Bistriku, Sarajevo
- Postavljanje reklamnog led ekrana u ul. Vladislava Skarića 5, Sarajevo
- Postavljanje osam nesvjetlećih reklama u ul. Mula Mustafe Bašeskije 14, 

Sarajevo
- Postavljanje jarbola i zastave BiH na lokalitetu mostarske Tabije, Mostar
- Restauracija ulaznih vrata na Svrzinoj kući, Sarajevo
- Zamjena i sanacija krova na džamiji sultan Mehmed Fatiha u Vranduku
- Projekt postavljanja rampi na postojeće parkiralište „Harman“, Blagaj
- Postavljanje bankomata u ul. Sarači 117, Sarajevo
- Oslikavanje zabatnog zida objekta na uglu ulica Hadžiristića i Zelenih 

beretki, Sarajevo

- Projekt tekućeg održavanja pješačko-kolskog mosta Ćumurija, Sarajevo
- Postavljanje svjetleće konzolone i horizontalne reklame u ul. Mula 

Mustafe Bašeskije 12, Sarajevo
- Postavljanje svjetleće konzolne reklame u ul. Pehlivanuša 2, Sarajevo
- Postavljanje jedne horizontalne i jedne konzolne reklame u ul. Ferhadija 

26, Sarajevo
- Mogućnosti izvođenja konzervatorski radova tekućeg održavanja na Kuli 

Bjelaj, Bosanski Petrovac
- Mogućnosti zatvaranja pasaža i uspostave ulaznih vrata u ul. Ferhadija 

14a, Sarajevo
- Idejni projekt sanacije i restauracije-konzervacije vrta i ulazne sekvence 

stambene palače u ul. Obala Maka Dizdara 5, Sarajevo
- Parcijalna sanacija fasade uglovnice Jelićeve i Mula Mustafe Bašeskije, 

Sarajevo
- Postavljanje fasadne tende u ul. Veliki Ćurčiluk 38, Sarajevo
- Postavljanje konzolnog dvostranog lightboxa u ul. Bazerdžani 6, Sarajevo
- Postavljanje fasadne tende u ul. Bravadžiluk 34, Sarajevo
- Mogućnosti obavljanja konzervatorsko-restauratorskih radova na 

štafelajnim slikama Ismeta Mujezinovića u Domu oružanih snaga BiH, 
Sarajevo

- Mogućnosti izvođenja radova na uređenju dvorišta župne crkve sv. Franje 
Asiškog, Gradac, Posušje

- Mogućnosti izvođenja konzervatorsko-restauratorskih radova na glavnim 
ulaznim vratima samostanske crkve sv. Petar i Pavle, Gorica, Livno

- Postavljanje bankomata u ul. Sarači 50, Sarajevo
- Postavljanje jedne konzolne svjetleće reklame u ul. Bravadžiluk 26, 

Sarajevo
- Radovi tekućeg održavanja poslovnog prostora u ul. Obala Kulina bana 

20, Sarajevo
- Postavljanje bankomata i jedne konzolne svjetleće reklame u ul. Zelenih 

beretki 15, Sarajevo
- Postavljanje horizontalne svjetleće reklame u ul. Ferhadija 9, Sarajevo
- Tekuće održavanje dijela fasade i bravarije na poslovnom objektu u ul. 

Maršala Tita 50, Sarajevo



55

- Mogućnosti izvođenja radova tekućeg održavanja potpornog zida 
manastira Udrim u Gostovićima, Zavidovići

- Mogućnosti izvođenja radova na sanaciji krovnog pokrivača objekta JU 
Prva gimnazija, Sarajevo

- Mogućnosti izvođenja resauratorskih radova na vanjskim fasadama 
objekta JU Prva gimnazija, Sarajevo

- Oslikavanje sjevernog zida stambenog objekta u ul. Avdage Šahinagića, 
Sarajevo

- Postavljanje bankomata u ul. Štrosmajerova 3, Sarajevo
- Izmještanje i pohranjivanje sunčanog alaturke sata u Travniku, Zavičajni 

muzej Travnik

3.  Planovi i programi arheoloških istraživanja i elaborata proizašlih iz tih 
istraživanja

- Plan implementacije zaštitnog istraživanja južne kule Srednjovjekovnog 
grada Dubrovnik u Višnjici, Ilijaš

6.2. Naše starine

Predstavljen jubilarni, XXV. broj časopisa „Naše starine“

U Ministarstvu je 29. 1. 2025. godine, uz nazočnost brojnih eminen-
tnih gostiju, promoviran jubilarni, XXV. broj časopisa „Naše starine“.
Na samom početku predstavljanja, nazočne je pozdravila ministrica 
Sanja Vlaisavljević:
„Drago mi je pozdraviti vas ponovno i ove godine u Federalnom mi-
nistarstvu kulture i športa, pa krenimo s lijepom viješću, usvojen je 
proračun i to znači da ćemo uspjeti nastaviti raditi ovaj projekt koji 
zapravo jest jedno čedo Zavoda za zaštitu spomenika.
Sretna sam što, kao što sam obećala, nastavljamo s ovom tradicijom 
i Naše starine će živjeti, i svake godine će biti predstavljene ovdje 
pred vama. Drago mi je što danas nazočimo tom trenutku u kojemu 
prezentiramo najnoviji broj.

- Imenovanje stručnih voditelja arheoloških radova na HE Janjići na rijeci 
Bosni, Zenica

- Elaborat o izvršenim preventivnim arheološkim istraživanjima na trasi 
autoputa na Koridoru Vc, poddionica Tunel Kvanj-Buna

- Elaborat o obavljenim arheološkim istraživanjima za projekat HE Janjići 
na rijeci Bosni, Zenica

- Plan i program arheološkog istraživanja lokaliteta Stari grad Kreševo

4. Mogućnosti pretvorbe zemljišta u građevinsko zemljište
- Promjena namjene šumskog u građevinsko zemljište k.č. 1490, KO 

Kraljevac, Visoko
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Moja iskrena zahvalnost ide, prije svega, Dženani Šaran koja je sve 
koordinirala i radila kao i svih prethodnih godina , te članovima re-
dakcije među kojima je i bivša djelatnica Zavoda za zaštitu spomeni-
ka koja je, evo, i danas uz Zavod. Želim da idući broj Godišnjaka bude 
još sadržajniji i da tako napredujemo iz godine u godinu.“ poručila je 
ministrica Vlaisavljević.

Gostima se obratio i ravnatelj Zavoda za zaštitu spomenika, Robert 
Stergar, koji je sublimirao uspješnu godinu Zavoda za zaštitu spome-
nika u sastavu Ministarstva, a koju su obilježili značajni projekti.
O časopisu „Naše starine“ govorili su članovi stručne redakcije ča-
sopisa, stručna urednica Dženana Šaran, te članovi redakcije Amra 
Hažihasanović i Azer Aličić.
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7. GODIŠNJA KONFERENCIJA
ZA MEDIJE
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U Ministarstvu organizirana Godišnja konferencija za medije:
Razgovarano o brojnim aktualnim temama i rezultatima Ministarstva u protekloj godini

U Ministarstvu je 3. 2. 2024. godine organizirana Godišnja konferencija za medije.
Zahvaljujući na velikom odzivu predstavnika medija te interesu za aktivnosti i rad Federalnog ministarstva kulture i športa, ministrica Sanja 
Vlaisavljević prezentirala je i rekapitulirala rad Ministarstva u proteklih godinu dana.
Zahvalila je svom iznimno kvalitetnom, vrhunski profesionalnom i vrijednom timu Ministarstva, a potom počela s pozitivnim pričama iz Mi-
nistarstva u proteklom razdoblju:
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„Možda i najljepša priča je naša suradnja sa Zavodom za zapošljava-
nje osoba s invaliditetom i s ponosom mogu istaći da smo prva dr-
žavna institucija koja je zaposlila na neodređeno radno vrijeme jed-
nu sjajnu djevojku, bosanskohercegovačku olimpijku Ednu Šunjić“, 
istakla je ministrica poželivši da primjer Ministarstva prema ranjivim 
kategorijama slijede i druge institucije.
„Vrijedan spomena je i transfer koji se odnosi na skupinu o kojoj 
mnogo govorimo, ali ne polažemo pozornost za nju – Transfer za na-
cionalne manjine. Naime, naše Ministarstvo je prošle godine pokre-
nulo transfer koji je namijenjen upravo ovoj kategoriji.
Možda nije atraktivna informacija, ali za nas itekako bitna činjenica 
je da smo od 17 preporuka Revizije, koje sam dolaskom na mandat 
zatekla, realizirali pet preporuka što smatram našim zajedničkim 
uspjehom. Ostale nismo uspjeli razmatrati jer su aktivnosti na koje 
su se eventualne korekcije odnosile, bile završene prije mog manda-
ta, dakle do 3. 5. 2023. godine“, naglasila je ministrica.

„Godinama je u Ministarstvu postojao zbornik znanstvenih tekstova 
Naše starine koji je, nekako, posljednjih desetak godina potpuno za-
mro. Krajem pretprošle godine smo ga oživjeli i on je dobio svoj stari 
sjaj. Zavod za zaštitu spomenika u sastavu Ministarstva tako je uspio 
javnosti i akademskoj zajednici plasirati i ono što je znanstveni rad 
ovog Ministarstva i to ćemo raditi još kvalitetnije i bolje u narednom 
razdoblju“, poručila je ministrica.
Istaknuto je i potpisivanje ugovora o suradnji Federalnog ministar-
stva kulture i športa sa Sveučilištem u Mostaru i Univerzitetom u 
Sarajevu s ciljem promoviranja mladih ljudi, arheologa i arhitekata, 
koji bi mogli prezentirati Europi i svijetu svoj rad.
„Dani europskog naslijeđa 2024.“, kultura, šport, mladi...
„Jedna od najatraktivnijih aktivnosti Ministarstva bila je obilježa-
vanje Dana europskog naslijeđa koje smo od 2023. godine potpuno 
inovirali. Organizirali smo 32 događaja na našoj Šetnici i u Ministar-
stvu, s ciljem promoviranja kulture i naslijeđa naroda u BiH što, složit 
ćete se, nije mala stvar. Također, poslali smo bosanskohercegovačku 
ekipu na Venecijansko bijenale s radom kipara Stjepana Skoke“ ista-
kla je ministrica.
Ministrica je naglasila kako Bosna i Hercegovina još nikada nije imala 
predstavnika na Bijenalu arhitekture u Veneciji te, sa željom da se i 
to promijeni, Ministarstvo je odlučilo ove godine jedan od transfera 
posvetiti odlasku mladih umjetnika, arhitekata, na Venecijansko bi-
jenale arhitekture. „Dakako, procedure ne ovise samo o nama nego i 
onima koji odobravaju naše projekte u Veneciji, ali ono što zasigurno 
jest naša tendencija je otvaranje vrata Venecijanskom bijenalu arhi-
tekture“, poručila je Vlaisavljević.
Ministrica je istakla da je u vrhu ljestvice onoga o čemu bismo mogli 
razgovarati i upis sevdalinke na UNESCO listu nematerijalnog bogat-
stva: „Ovom prigodom želim zahvaliti gospođi Mireli Milićević Šečić 
koja je kompletan portfelj napisala, uredila, korigirala, a sve suklad-
no zahtjevima Unescovog Povjerenstva“.
Kada je riječ o športu, ministrica je istakla sljedeće: „Još jedna no-
vost je i realizacija Uredbe o nagrađivanju neolimpijskih športova i 
zaista mi je žao što se to i ranije nije realizirano. S tim u vezi, a da 
bismo dali vjetar u leđa mladim sportašima, pokrenuli smo Fondaci-
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ju za šport koja je upravo njima namijenjena i koja treba stipendirati 
mlade sportaše kako bismo djelom, a ne samo riječju dokazali da 
imaju dovoljno razloga da se natječu pod zastavom Bosne i Hercego-
vine, a ne da svoje uspjehe nižu ispod nekih drugih zastava“, poručila 
je ministrica.
Ministrica Vlaisavljević također je pohvalila izuzetne napore Sektora 
za šport na čelu s pomoćnikom ministrice Adnanom Džindom, koji je 
pripremio Nacrt zakona o uzdržavanju i nagrađivanju zaslužnih spor-
taša, a koji je zajedno s Pravnim odsjekom prošao sve potrebne faze. 
„Materijal se nalazi na Kompletnim materijalima Vlade FBiH i želim 
vjerovati da ćemo imati sluha da taj materijal dođe na dnevni red već 
prve naredne sjednice, poručila je.
Ministrica je istakla da je završen i prvi dokument za mlade, Strate-
gija za mlade, koji je također prošao sve potrebne procedure i nalazi 
se u Kompletnim materijalima na Vladi, te iskazala nadu da će slje-
deća sjednica biti posvećena i ovoj temi. Govoreći o mladima, istakla 
je da je završena Uredba o osnivanja Savjeta za mlade FBiH koji će 
uključiti mlade ljude da prate programe politika FBiH koji se odnose 
na aspekte života mladih ljudi, te dodala da je za 2025. godinu udvo-
stručen proračun za Transfer za mlade i zahvalila pomoćniku Adisu 
Salkiću.
Ministrica je pohvalila i vrijedan rad Zavoda za zaštitu spomenika 
koji je u 2024. godini izdao 506 stručnih mišljenja za konzervator-
sko-restauratorske radove, koja nisu tek puka administrativna mi-
šljenja nego i mali znanstveni radovi.
Istakla je i četverojezičnu mrežnu stranicu Ministarstva, čime se, 
kako je istakla, malo koja institucija može pohvaliti, a koja bilježi sve 
veći broj pregleda. Govoreći o posjećenosti stranice, naglasila je da 
je upravo Program Mladi i naslijeđe u sklopu kojeg je bilo organizi-
rano online glasovanje za radove mladih, imalo 20.000 posjeta „što 
je jedan mali grad, a za najbolje radove glasovalo je 2.528 osoba“, 
istakla je ministrica.
Vlaisavljević je prezentirala podatak da Proračun Ministarstva za 
2025. godinu iznosi 79.799.000 KM od čega je dio planiran za kapi-
talna sredstva, a ostala sredstva su predviđena za transfere Mini-
starstva.



61

Nadzor nad radom četiri Fondacije

Govoreći o jednom od zadatka Ministarstva, nadzoru nad zakonito-
šću rada četiri fondacije, ministrica Vlaisavljević istakla je sljedeće:
„S obzirom da se u javnosti, na jedan neprincipijelan i neprofesiona-
lan način spominju neke aktivnosti Ministarstva pod velom suspek-
tnosti, htjela bih da dobijete informaciju koja je temeljena na argu-
mentima i činjenicama, a ne špekulacijama. Krenimo s Fondacijom 
za nakladništvo gdje su dva odlazeća, starija gospodina, predsjednik 
i član Upravnog odbora Fondacije, odlučili ući, na sebi svojstven na-
čin, u obračun s Ministarstvom šireći neistine i potpuno pogrešne 
informacije. Želim reći da je Ministarstvo, još od 31. 1. 2024. godine, 
pokrenulo set aktivnosti sa svim fondacijama kako bismo konačno 
stavili rad fondacija u gabarite zakonskog reguliranja njihovih poslo-
va i obveza. Neke fondacije su to razumjele i prihvatile, druge su se 
oglušile. Mojim dolaskom, zatekla sam sve četiri fondacije u potpu-
nom rasulu  i neredu. Sedam godina nitko, u jednom fundamental-
nom smislu, nije nadgledao rad fondacija, posebice kada govorimo 
o njihovom zakonskom radu. Natječaji, koje raspisuju fondacije, mo-
raju biti usuglašeni sa Smjernicama i standardima dodjele proračun-
skih sredstava putem transfera i subvencija Vlade FBiH. Ta pravila, 
odnosno napuci i smjernice ranije se nisu poštivali, ali to nikako nije 
značilo da sam ja pristala nastaviti raditi suprotno smjernicama i 
zakonskim odredbama. Kako u Zakonu o udrugama i fondacijama u 
člancima od 47. do 50. stoji nadležno ministarstvo, u ovom slučaju 
Federalno ministarstvo kulture i športa, mora vršiti nadzor nad za-
konitošću rada fondacija, što implicira sve aspekte zakonitosti. Sto-
ga smo svi mi, Sektor i nadležna Povjerenstva krenuli aktivno raditi 
nadzor. Prve preporuke smo dali 31. 1. 2024. godine. Devet puta smo 
pisali urgencije da se te preporuke realiziraju, što implicira usuglaša-
vanje svih njihovih akata s onim što propisuju i zakoni i smjernice. 
Jesu li realizirane? Nisu! Slali smo i druge dopise iz nadležnosti Mini-
starstva kao i izvješće o provedenom nadzoru no niti očitovanje niti 
druge povratne informacije nismo dobili.
Rok da Pravilnik o dodjeli sredstava  Fondacije za izdavaštvo i Fonda-
cije za bibliotečku djelatnost, bude usuglašen sa Smjernicama, koje je 

propisalo Federalno ministarstvo financija bio je 31. 1. 2024. godine. 
U javnosti, s ekskluzivnim potpisom dva suspektna gospodina, Vu-
kadinovića i Neimarlije, stoje rečenice da Upravni odbor trpi pritiske 
jer se „ne žele podčiniti instrukcijama ministrice“. Nužno je reći da 
„podčinjavanje“ znači rad sukladno zakonskim i podzakonskim ak-
tima. Dakle, ovakve rečenice, koje se pojave u javnosti i koje mediji 
rado prenose, a treba da odražavaju neku vrstu samovolje ministrice 
Vlaisavljević, su kršenje onoga što moraju poštivati, a to su instruk-
cije nadležnog ministarstva. Posljednja informacija koja se pojavila, 
pa čak i u pisanju premijeru Nikšiću, je da je ministrica Vlaisavljević 
tražila „da se tijekom procedure i raspisivanja natječaja nezakoni-
to promijene pravila u Pravilniku“, što apsolutno ne odgovara istini, 
imajući u vidu da smo dopise slali mnogo puta tražeći da se Pravilnik 
usuglasi s onim što su zakon i norma, a počev od siječnja 2024. godine. 
Nažalost, Upravni odbor se oglušio na preporuke. Prijeporna točka u 
ovom Pravilniku se odnosi na izbor Povjerenstva za dodjelu sredstava 
za autorska djela, za što mogu reći, kada ih čovjek pogleda, da to izgle-
da kao jedna mala družba koja se bira po predaji, a ne putem javnog 
natječaja. Pa ćete tako od 2010. do 2022. godine vidjeti nekoliko ljudi 
koji su, na krajnje netransparentan način, dodjeljivali sredstva krajnjim 
korisnicima, što, dakako, ne odgovara onome što bi se trebalo raditi“ 
poručila je ministrica.
„S druge strane, početkom 2024. godine, Zajednica izdavača tražila je 
sastanak u mom  uredu, koji smo i održali. Njihov primarni zahtjev je 
bio da se konačno uredi rad Fondacije za nakladničku djelatnost. Sli-
jedom njihovih zahtjeva, a oni su struka, mi smo i pokrenuli sve ovo 
o čemu sam govorila. No, nažalost, odlazeći Upravni odbor, kojem je 
istakao mandat, to nije uvažio misleći da će i dalje raditi na jedan ne-
transparentan i suspektan način“ istakla je Vlaisavljević.
„Također, ovim povodom je bitno napomenuti da je tu mnogo nedo-
sljednosti, a moguće je i koruptivnih radnji prema krajnjim korisnicima 
i onima koji dobivaju sredstva za tiskanje autorskih djela, ali i za opre-
manje onog što se odnosi na knjige koje su u toj godini objavljivane, 
što će biti tema nekih drugih istražnih radnji, a što sada nije tema, no 
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to morate znati. Konačno, u medijima sve tekstove koji se odnose na 
Ministarstvo, a navodno u ime struke, potpisuju svega dva čovjeka, 
Neimarlija i Vukadinović. Želim dodati da je u ponovljenom postupku 
2023. godine Vukadinoviću Općinski sud Tuzla donio osuđujuću prvo-
stupanjsku presudu za krivično djelo zlouporabe položaja i ovlaštenja 
te mu je izrečena i sigurnosna mjera zabrane vršenja poziva, djelat-
nosti ili dužnosti na svim visokoškolskim ustanovama u BiH u trajanju 
od 5 godina, a Sud mu je izrekao i uvjetnu kaznu kojom se optuženom 
utvrđuje kazna zatvora u trajanju od šest mjeseci, a koja se neće izvrši-
ti ukoliko u periodu od dvije godine od pravosnažnosti presude ne po-
čini novo krivično djelo. Također, u siječnju 2021. godine Tužiteljstvu 
BiH podnesene su prijave za seksualno uznemiravanje s potpisima, ali 
imena sada ne bih navodila“ poručila je ministrica.

„Da zaključim, kao nadležna ministrica nikada neću odobriti niti pot-
pisati nešto što ne odgovara slovu zakona i pravilima koja nas obve-
zuju“, istakla je Vlaisavljević.
Govoreći o Fondaciji za kinematografiju, ministrica je spomenula 
brojne tekstove u medijima koje konstantno plasiraju pojedine oso-
be i isti mediji, te istakla sljedeće: „Upravni odbor Fondacije za kine-
matografiju, koji je formiran 2024. godine, nije napravio nezakonite 
radnje, nego ih je zatekao. Dakle, to je jako važna polazna pretpo-
stavka. Sjetit ćemo se da je Vlada FBiH poništila natječaj o dodjeli 
sredstava za 2023. godinu. Zašto? Da ne bih ja govorila o podacima 
dozvolite da pročitam samo nekoliko crtica Proračunske inspekcije:
Rješenjem za proračunsku inspekciju od 20. 7. 2024. godine, Fonda-
ciji za kinematografiju naloženo je da se pravilnikom ili drugim in-
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ternim aktom definira način utvrđivanja visine sredstava ovisno o o 
ostvarenom broju bodova, da se izbrišu odredbe kojima je predvi-
đeno da korisnici nisu obvezni izvršiti povrat dodijeljenih sredstava, 
propišu posljedice povrata dodijeljenih sredstava ako korisnik sred-
stava ne predoči navedeni obračun i izjavu da je projekt završen, te 
je naložena izmjena pravilnika u dijelu koji se odnosi na utvrđivanje 
veze između ostvarenog broja bodova i pripadajućeg iznosa novča-
nih sredstava aplikantima i izmjena pravilnika u dijelu koji se odnosi 
na pravdanje namjenskog utroška dodijeljenih sredstava te povrat 
novca“, navela je ministrica.
„Dakle, kada govorimo o šteti koja je nanesena Fondaciji, govorimo o 
Upravnom odboru koji je do kolovoza 2023. godine radio kao „druš-
tvo jedne osoba.“ Na čelu Upravnog odbora bio je Antonio Beus koji 
je radio temeljem svoje slobodne volje. Stoga je Vlada FBiH donijela 
odluku o poništenju natječaja za 2023. godinu. Proračunska inspekci-
ja prosudila je da je cjelokupan tekst spornog natječaja koji je Vlada 
FBiH 26. 8. 2023. godine poništila bio u suprotnosti s Pravilnikom, da 
je Pravilnik o dodjeli sredstava mijenjan tijekom natječaja i da kao 
takav nije objavljen u Službenom listu te da su sredstva dodijeljena 
u suprotnosti s tada važećim Pravilnikom. Također, nije tražena niti 
pribavljena obvezna suglasnost Federalnog ministarstva kulture i 
športa za natječaj koji se odnosi na promoviranje bh. filma. Stoga, da 
zaključimo, svi medijski natpisi povodom ovoga ne odgovaraju istini. 
Govoreći o ogromnoj materijalnoj šteti, ministrica je navela i spornu 
digitalizaciju koju je Beus proveo početkom 2023. godine i prekršio 
Zakon o izvršavanju proračuna te nanio ogromnu materijalnu štetu. 
Zanimljivo je navesti da je tendersku proceduru Beus proveo s dje-

latnicima Federalnog ministarstva kulture i športa, od kojih je jedna 
djelatnica u tom trenutku vršila i nadzor nad zakonitošću rada Fon-
dacije. Govoreći o prigovorima na račun novog Upravnog odbora da 
nisu uspješni djelatnici audio-vizualnog svijeta, oni i ne treba to da 
budu jer oni ne ocjenjuju, i oni nisu stručni žiri. Uostalom, kada se 
vratite godinama unatrag, uključujući i prethodno smijenjeni Upravni 
odbor, vidjet ćete da, osim jedne osobe, tamo zapravo i nema filma-
ša niti osoba koje su na bilo koji način, a posebno bivši predsjednik 
Upravnog odbora, povezani izravno s audio-vizualnom djelatnošću“, 
zaključila je priču o Fondacijama ministrica Vlaisavljević.  

Sedam institucija kulture

Ministrica se dotakla i sedam institucija kulture s neriješenim sta-
tusom: „Nažalost, kada govorimo o njihovom još uvijek neriješe-
nom statusu, želim vjerovati da će sve tri razine vlasti doći do nekog 
kompromisnog rješenja kako bi se problem djelatnika ovih institu-
cija, manje, više menadžmenta jer je on promjenjiva kategorija, na 
neki način uspjeti riješiti. Moraju postojati modaliteti kako da se ove 
institucije stabiliziraju, no i da počnu i same polagati račune očima 
javnosti. To je svakako njihova obveza iako mi tomu do sada nismo 
svjedočili. Želim vjerovati da ćemo u ovoj godini, i neovisno o za-
htjevu visokog predstavnika Schmidta da se ovo pitanje riješi, mi, po 
savjesti, dužnosti i odgovornosti riješiti ovaj problem, zaključila je 
ministrica na kraju konferencije za medije.
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8. SURAĐIVALI SMO S...
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Sektor za kulturu i kulturno-povijesno naslijeđe vodio je kalendar 
putovanja, pozivnica, čestitki i posjeta djelatnika i ministrice Vlai-
savljević.

Nažalost, nismo mogli posjetiti sve manifestacije, ali smo srdačno 
zahvalili korisnicima koji su nas pozvali i poželjeli uspjeh u radu:
• 10.1. - Udruženje muzičkih/glazbenih i baletnih pedagoga FBiH - 

koncert predavača u povodu otvaranja 27. seminara glazbenih i 
baletnih pedagoga

• 13.1. - Hrvatsko kulturno društvo Napredak Tuzla i Franjevački sa-
mostan sv. Petra i Pavla u Tuzli - koncert klasične glazbe violinistice 
Arine Behlilović i pijanistice Iman Jehić Hošić

• 15.1. - Gazi Husrev–begova biblioteka - premijera dokumentarnog 
filma „Sarajevski divan - Putovanje jednog rukopisa“

• 16.1. - Umjetnička galerija BiH - izložba „Tragovi Bosne“ i promocija 
monografije „50 godina poslije“ Mehmeda A. Akšamije

• 18.1. - KUD Baščaršija - obilježavanje obljetnice KUD-a
• 31.1. - Franjevački muzej Tomislavgrad i Muzej hrvatskih arheo-

loških spomenika Split - otvorenje izložbe „Chroatorum Bellato-
res - ratnici u ranom srednjem vijeku“ povodom 1100. obljetnice 
osnutka Hrvatskog Kraljevstva u sklopu manifestacije Noć muzeja

• 3.2. - Institut za istraživanja zločina protiv čovječnosti i međunarod-
nog prava - znanstvena tribina „Osamdeset godina od oslobađanja 
Auschwitza“ i otvaranje izložbe „Moja porodica u holokaustu“

• 10.2. - Muzej suvremene umjetnosti Republike Srpske - predstav-
ljanje knjige „Perspektive, Exploring the World of Contemporary 
Serbian Art“ povodom Dana muzeja

• 14.2. - Sarajevska filharmonija - koncert povodom Valentinova 
• 6.3. - Franjevački muzej i galerija Gorica-Livno - otvorenje izložbe 

„Tijelo kao inspiracija, anatomski atlas iz ostavštine fra Mihovila 
Sučića povodom 160. obljetnice smrti (1865.-2025.)

• 20.2. - Edin Krehić - promocija knjige „Koferaši - Olujni pjev“ 
• 24.2. - Udruženje manekena i modnih kreatora - Modna revija u 

povodu Sarajevo Olympic Fashion Destination
• 26.2. - Hrvatsko kulturno društvo Napredak, Glavna Podružnica Tu-

zla - „Večer Napretkovih stipendista“ u okviru Napretkovih dana 
kulture

• 4.3. - Umjetnička galerija Kristijan Kreković u Tuzli - izložba slika 
„Blago Galerije Šimun“  

• 6.3. - Franjevački muzej i galerija Široki Brijeg - izložba slika Mirana 
Palčoka

• 7.3. - Lutkarsko kazalište Mostar - premijera predstave „Janko i ča-
robni grah“

• 7.3. - Hrvatsko kulturno društvo Napredak, Glavna Podružnica Tu-
zla - predstavljanje knjige „Posthaška priča“ Zorana Kupreškića

• 11.3. - Hrvatsko kulturno društvo Napredak, Glavna Podružnica Tu-
zla - koncert klasične glazbe „Bilo je to u rano proljeće”  

• 12.3. - Nacionalna i univerzitetska biblioteka - promocija „Digitalne 
kolekcija NUBBIH“

• 14.3. - Hrvatsko kulturno društvo Napredak, Glavna Podružnica Tu-
zla - predstava „Molim, ne zaklanjajte mi sunce“

• 19.3. - Hrvatsko kulturno društvo Napredak, Glavna Podružnica Tu-
zla - otvorenje izložbe radova s 25. međunarodne likovne kolonije 
„Breške”

• 22.3. - JKPH „ La Benevolencija“- Koncert kletzmer muzike u izvedbi 
„Kontra kvarteta“  

• 26.3. - Udruženje „Strings Attached Sinfonietta“ i Udruženje „Hila“ 
– koncert u sklopu projekta „Dijahronijski kontrapunkt“

• 27.3. - Hrvatsko kulturno društvo Napredak, Glavna Podružnica 
Tuzla - projekcija dokumentarnog filma „Svatko ima svoj Everest”

• 28.3. Sarajevska filharmonija - koncert „War”
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Djelatnica Ministarstva, Martina Ostojić, na prvoj sjednici Interresorne radne skupine za izradu Nacrta zakona o studentskom standardu 
Federacije Bosne i Hercegovine

Prva sjednica Interresorne radne skupine za izradu Nacrta zakona o studentskom standardu Federacije Bosne i Hercegovine organizirana je 16. 
1. 2025. godine, u sjedištu Vlade Federacije BiH.
Interresornu radnu skupinu čine tri predstavnika Federalnog ministar-
stva obrazovanja i znanosti, te predstavnici federalnih ministarstava 
pravde, rada i socijalne politike, zdravstva, kulture i športa, financija 
te Ureda Vlade FBiH za zakonodavstvo i usklađivanje s propisima EU.
U ime Federalnog ministarstva kulture i športa u radnu skupinu ime-
novana je stručna suradnica Martina Ostojić iz Sektora za mlade, koja 
je nazočila sjednici.
Rad Radne skupine temelji se na izradi značajnog dokumenta za bolji 
studentski standard i ravnopravniji pristup obrazovanju. 
Očekuje se, osim značajnih promjena u pravima i uvjetima za studente, 
unaprjeđenje studentskog standarda kroz pružanje dodatne potpore 
u vidu materijalnih, kulturnih, zdravstvenih i društvenih pogodnosti.
 

 U Mostaru organiziran drugi sastanak Interresorne radne skupine 
za izradu Nacrta zakona o studentskom standardu Federacije 
Bosne i Hercegovine

Drugi sastanak Interresorne radne skupine za izradu Nacrta zakona 
o studentskom standardu Federacije Bosne i Hercegovine održan je 
22. 1. 2025. godine u Mostaru.
Nakon održanog prvog sastanaka u Sarajevu, Radna je skupina na-
stavila sastajati se redovito kako bi kroz konstruktivan dijalog pred-
stavnika federalnih ministarstava i studentskih organizacija došla do 
definiranja nacrta ovog značajnog zakona, odnosno kako bi došla do 
sveobuhvatnog zakonskog rješenja koje odgovara potrebama današ-
njih studenata.
Na sastanku je sudjelovala Martina Ostojić, članica Radne skupine 
ispred Federalnog ministarstva kulture i športa.
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Sjedište Ujedinjenih naroda u BiH: Organizirane konzultacije za 
izradu Okvira suradnje Ujedinjenih naroda za održivi razvoj u BiH 
za razdoblje  2026.-.2030.

Rezidentna koordinatorica UN-a, Ingrid Mcdonald sa svojim je surad-
nicima predstavila uvodni pregled konzultacija, osvrnuvši se na do-
sadašnje rezultate i iskustva iz prethodnog okvira suradnje. Također, 
predstavljen je nacrt strateških prioriteta i ciljeva budućeg Okvira 
suradnje, koji će biti fokusiran na tri ključna prioriteta:
•  Inkluzivni i zeleni rast,
•  Razvoj ljudskog kapitala,
•  Odgovorne institucije i društvena kohezija.

Tijekom konzultacija, sudionici su imali prigodu dati komentare, po-
stavljati pitanja i sudjelovati u diskusiji, kako bi zajednički doprinije-
li finalizaciji strateškog dokumenta. Na kraju sastanka definirani su 
sljedeći koraci u procesu usuglašavanja i finalizacije Okvira suradnje. 
U ime Ministarstva sastanku je nazočio Hanadin Basarić.
   

Održani sastanci koordinacijskih tijela za praćenje implementacije 
preporuka Komiteta potpisnica Istanbulske konvencije i Strategije 
borbe protiv nasilja u obitelji za razdoblje 2024.-2027.

Dana 19. 2. 2025. godine u prostorijama Gender Centra Vlade Fe-
deracije BiH, održan je zajednički sastanak Koordinacijskog tima za 
praćenje implementacije preporuka Komiteta potpisnica Istanbulske 
konvencije i Koordinacijskog tijela za praćenje Strategije za preven-
ciju i borbu protiv nasilja u obitelji za razdoblje 2024.-2027. Ova dva 
sastanka spojena su u jedan, kako bi se osigurala bolja koordinacija i 
učinkovitost u radu ovih tijela.
Tijekom sastanka Koordinacijskog tima razgovaralo se o realiziranim 
aktivnostima u vezi s praćenjem implementacije preporuka Komite-
ta, pripremi nacrta izvješća za 2024. godinu te definiranju sljedećih 
koraka u procesu praćenja i izvješćivanja.
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Sastanku su nazočili predstavnici Federalnog ministarstva unutarnjih poslova, Federalnog ministarstva rada i socijalne politike, Federalnog 
ministarstva zdravstva, Federalnog ministarstva obrazovanja i znanosti, Federalnog ministarstva raseljenih osoba i izbjeglica, kao i pred-
stavnik Federalnog zavoda za programiranje razvoja. U ime Ministarstva kulture i športa, u svojstvu člana Koordinacijskog tima, nazočio je 
Hanadin Basarić.
Sukladno zaključcima s tematske sjednice Parlamenta Federacije BiH i obvezama proizašlim iz Rješenja o imenovanju ovih tijela, konačno 
izvješće za 2024. godinu bit će dostavljeno Vladi Federacije BiH i Parlamentu Federacije BiH. Izvješće obuhvaća sve aktivnosti i podatke, koje 
su dostavili članovi i članice koordinacijskih tijela, svatko iz svoje nadležnosti, s ciljem dokumentiranja ostvarenih rezultata i izazova tijekom 
protekle godine.

Djelatnik Ministarstva, Senad Hašić, sudjelovao na prezentaciji 
nacrta Strategije demografskog razvoja i obnove Federacije Bosne 
i Hercegovine

Federalno ministarstvo rada i socijalne politike i Populacijski fond 
Ujedinjenih naroda (UNFPA) predstavili su 25. 2. 2025. godine u Sa-
rajevu nacrt Strategije demografskog razvoja i obnove Federacije 
Bosne i Hercegovine  (2024. – 2031.).
Proces izrade Strategije pokrenut je s ciljem ublažavanja negativnih 
učinaka demografskih trendova u Bosni i Hercegovini.
Strategija je rezultat opsežnih istraživanja, konzultacija sa svim re-
levantnim akterima i tehničke potpore Populacijskog fonda Ujedi-
njenih naroda te predstavlja prvi dokument ove vrste u Federaciji 
Bosne i Hercegovine.
U ime Federalnog ministarstva kulture i športa, na prezentaciji je su-
djelovao djelatnik Sektora za mlade, Senad Hašić.
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Djelatnice Ministarstva, Martina Ostojić i Emilija Pavićević nazočile 
redovitoj konferenciji Udruge bosanskohercegovačkih Hrvata “Prsten”

Redovita konferencija Udruge bosanskohercegovačkih Hrvata Pr-
sten pod nazivom „Gospodarstvo BiH u sferi fiskalnih reformi i glo-
balnih izazova“ održana je  20. 3. 2025. godine u Vitezu.
Na početku se nazočnima obratio Svjetlan Stanić, predsjednik Udru-
ge Prsten, a potom su uslijedila izlaganja stručnjaka iz spomenutih 
oblasti. Tijekom konferencije sudionici su imali mogućnost slušati o 
ključnim ekonomskim temama.
Naglasak je stavljen na fiskalne reforme i poticanje gospodarskog ra-
zvoja. Konferencija je okupila predstavnike kulturnog i društvenog ži-
vota, stručnjake iz oblasti i predstavnike izvršne i zakonodavne vlasti.
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10. ZOSPI I ZASTUPNIČKA
      PITANJA I INICIJATIVE
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REDNI 
BROJ

DATUM PODNO-
ŠENJA ZAHTJEVA PODNOSITELJ ZAHTJEVA DETALJAN OPIS TRAŽENIH INFORMACIJA POSTUPANJE MINISTARSTVA

1. Zahtjev primljen 
17.1.2025. godine

Mahir Poljić,
projekt menadžer Centra 
civilnih inicijativa

Zahtjev za dostavljanje informacija:
- lnterni akti kojima se definiraju način i kriteriji dodjele sredsta-
va organizacijama civilnog društva/udrugama građana za 2023. 
i 2024. godinu; 
- Javni pozivi za dodjelu sredstava organizacijama civilnog druš-
tva/udrugama građana za 2023. i 2024. godinu; 
- Odluke o odobravanju sredstava organizacijama civilnog druš-
tva/udrugama građana za 2023. i 2024. godinu;
- lznosi odobrenih sredstava za udruge građana;
- Zapisnici povjerenstva za dodjelu sredstava za 2023. i 2024. 
godinu; 
- Odluke o imenovanju  povjerenstva za dodjelu sredstava za 
2O23. i 2024. godinu

Rješenjem broj:
01-45-353/25 MDJ
od 23. 1. 2025. godine odo-
bren pristup traženim infor-
macijama

2. Zahtjev primljen 
21.1.2025. godine

Neformalna skupina gra-
đana naselja Kukavac, 
Ćuprija, Novo naselje, Uzi-
novići, Bokulja, Poplašići 
Begovina, Pogleđe, Brade 
i Čaršija

Zahtjev za dostavljanje informacija o izdavanju odobrenja pla-
niranju razvoja i donošenju prostornog plana Federacije Bo-
sne i Hercegovine

Rješenjem broj:
01-45-494/25 MDJ
od 11. 2. 2025. godine
godine odobren pristup traže-
nim informacijama

3. Zahtjev primljen 
3. 2. 2025. godine

Azra Husarić Omerović, no-
vinarka Balkan Investigate 
Reporting Network – BIRN 
BiH

Zahtjev za dostavljanje:
- Godišnjeg programa rada Federalnog ministarstva kulture i 
športa;
- Akcijskog plan rada antikorupcijskih mjera za 2024.   
  godinu;
- Izvješća realizacije navedenih  programa rada i plana rada  
  tijekom 2024. godine

Rješenjem broj: 
01-45-588/25 MDJ od 12. 2. 
2025. godine
odobren pristup traženim in-
formacijama i dostavljeni pre-
slici tražene dokumentacije

4. Zahtjev primljen 
5. 2. 2025. godine

Meliha Hamšić Zahtjev za dostavljanje informacije „je li hotel Villa Orient, 
koji se nalazi u Oprkanj ulici na Baščaršiji dobio dozvolu za iz-
gradnju trećeg kata i ima li dozvolu za kompletno renoviranje 
i mijenjanje krova“ te „dostavljanje dokaza dozvole za grad-
nju“ 

Rješenjem broj:
07-36-4-671/25 MDJ
od 19. 2. 2025. godine
odobren pristup traženim in-
formacijama

ZOSPI UPITI
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5. Zahtjev primljen 
5. 3. 2025. godine

Amina Izmirlić Ćatović, pro-
jektna koordinatorica Udru-
ženja građana Zašto ne?

Zahtjev za dostavljanje informacija o ispaćenim dodacima na 
plaću, novčanim nagradama, sredstvima za prekovremeni rad 
djelatnika i javnih dužnosnika Ministarstva

Rješenjem broj:
06-45-1124/25 MDJ
od 17. 3. 2025. godine odo-
bren pristup teraženim infor-
macijama

6. Zahtjev primljen
10. 3. 2025. godi-
ne

Feđa Kulina, Fondacija 
„Čuvari baštine - Bassania”

Zahtjev za dostavljanje:
- Ugovora s firmom „GeoAVAS“ d.o.o. Sarajevo za izvođenje 
radova zaštitnih arheoloških istraživanja na dionici Mostar jug 
- Tunel Kvanj od 23. 7. 2024. godine i Ugovor od 1. 8. 2024. 
godine,
- Elaborat o preventivnom arheološkom istraživanju na poddi-
onici Mostar jug - Tunel Kvanj, dionica Mostar jug - Buna, na 
koridoru Vc iz 2022. godine 

Rješenjem broj:
07-36-4-1189/25 MDJ
od 20. 3. 2025. godine 
odobren pristup traženim 
informacijama

7. Zahtjev primljen 
13. 3. 2025. godi-
ne

Aida Daguda, ravnateljica 
Centra za promociju civil-
nih inicijativa

Upit o  evaluaciji projektnih prijedloga udruga i fondacija,  vr-
šenju monitoringa utroška odobrenih sredstava kroz transfer 
za neprofitni sektor,  pružanju nekog vida nefinancijske potpo-
re udrugama i fondacijama u 2024. godini

Rješenjem broj:
01-45-1264/25 MDJ 
od 25. 3. 2025. godine
odobren pristup traženim 
informacijama

ZASTUPNIČKA PITANJA I INICIJATIVE

REDNI 
BROJ

ZASTUPNIK PITANJA / INICIJATIVE ODGOVOR FEDERALNOG MINISTARSTVA KULTURE I ŠPORTA

1. Damir Nikšić, zastupnik u 
Zastupničkom domu Par-
lamenta Federacije BiH

Zastupničko pitanje o aktivnostima
 i mjerama koje Vlada Federacije BiH 
poduzima kada je riječ o urušavanju 
nacionalnih spomenika u centru Sara-
jeva (Džidžikovac, Kotromanjićeva, kino 
Apolo)

Ministarstvo je uputilo odgovor kojim je obrazloženo da je Zavod za zaštitu 
spomenika upoznat s problemima u Historijskom urbanom krajoliku Saraje-
vo kao i da za osiguravanje sredstava za zaštitu graditeljskog naslijeđa nema 
sustavnog rješenja. 
Transfer za obnovu kulturnog i graditeljskog naslijeđa, koje provodi Federalno 
ministarstvo kulture i športa, odvaja ograničena sredstva koja ne mogu pokriti 
troškove koje iziskuju konzervatorsko-restauratorski zahvati u obimu koji naci-
onalni spomenici zahtijevaju. 
Faznim planiranjem uz iznalaženje sufinanciranja drugih federalnih ministar-
stva koji imaju slične programe financiranja, može se osigurati sufinanciranje 
projekata. S obzirom da se sredstva odobrena putem transfera za naslijeđe do-
djeljuju aplikantima (investitor, vlasnik, korisnik, grad, općina, udruga), Zavod 
za zaštitu spomenika ne upravlja sredstvima i samim time nije u mogućnosti 
planirati ili odlučivati koje bi intervencije trebalo prioritetno izvoditi.
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2. Ajla Milišić i Alma Begano-
vić, zastupnice u Zastup-
ničkom domu Parlamenta 
Federacije BiH

Zastupnička inicijativa za utvrđivanje 
nagrade za Zakiru Pušina, koja je osvojila 
zlatnu medalju na Europskom prvenstvu 
u streljaštvu u Estoniji i za utvrđivanje 
nagrade za osvajače medalja na Europ-
skom prvenstvu u karateu u Poljskoj

Ministarstvo je uputilo odgovor da će temeljem članka 9. Uredbe o određi-
vanju kriterija za dodjeljivanje nagrada sportašima, športskim radnicima i 
športskim udrugama iz Federacije Bosne i Hercegovine za ostvarene vrhun-
ske športske rezultate na međunarodnim natjecanjima federalna ministri-
ca kulture i športa podnijeti Vladi Federacije Bosne i Hercegovine prijedlog 
za dodjelu nagrade te napraviti izuzetak i nagraditi sportašicu Zekiru Pušinu 
za osvojeni vrhunski športski rezultat te da će Ministarstvo nakon usvajanja 
Odluke o programu utroška za 2025. godinu, temeljem točke 4. „Nagrađi-
vanje sportaša, športskih djelatnika i športskih udruga iz Federacije Bosne 
i Hercegovine za ostvarene vrhunske športske rezultate u neolimpijskim 
športovima” nagraditi osvajače medalja na Europskom prvenstvu u kara-
teu.

3. Sanel Kajan, zastupnik u 
Zastupničkom domu Par-
lamenta Federacije BiH

Zastupničko pitanje o izmještanju ne-
kropole stećaka s originalne lokacije 
Orah, Blagaj, Mostar

Ministarstvo je uputilo odgovor kojim je obrazloženo da su u 11. mjesecu 
2024. godine započeta zaštitna arheološka istraživanja na poddionici Mo-
star jug-Tunel Kvanj, dionica Mostar jug-Buna na koridoru Vc. 
Tom prigodom izvršena su istraživanja na 20 tumula, 10 izravno ugrože-
nih trasom i 10 koji su potencijalno ugroženi građevinskim radovima.
Elaboratom je obuhvaćeno i dislociranje predmetnih stećaka na terci-
jarnu lokaciju. S obzirom da su saznanja o sekundarnoj lokaciji dobivena 
usmenom predajom, izvršeno je sondiranje lokaliteta nakon izmještanja 
te je potvrđeno da je ispod stećaka arheološki sterilan materijal.
Dislociranje je izvršeno pod nadzorom stručnih osoba a oštećenja koja se 
spominju nastala su prilikom dislociranja na sekundarnu poziciju i eviden-
tirana su u Elaboratu o preventivnim istražnim radovima iz 2022. godine.
Daljnji tretman dislociranih stećaka bit će predmetom naknadnih radnji 
kada za to budu osigurana sredstva. S obzirom da je nekropola već odav-
no trajno izgubljena, prioritet ovih aktivnosti bio je sačuvati i osigurati 
preostale stećke od uništenja.

4. Admir Čavalić, zastupnik u 
Zastupničkom domu Par-
lamenta Federacije BiH

Zastupničko pitanje o ukupnom broju 
djelatnika u javnom sektoru FBiH za 
svaku godinu pojedinačno u posljednjih 
deset godina, kao i o broju djelatnika u 
organima uprave, javnim poduzećima, 
zdravstvenim ustanovama, obrazov-
nim institucijama i drugim institucijama 
koje se financiraju iz Proračuna Federa-
cije BiH te zastupnička inicijativa da se 
ovi podaci objave na službenoj mrežnoj 
stranici Vlade Federacije

Ministarstvo je uputilo odgovor u obliku tabele koja prikazuje broj zapo-
slenih u Federalnom ministarstvu kulture i športa na dan 31. 12. svake 
godine u razdoblju od 2014. do 2024. godine na temelju podataka iz služ-
bene evidencije.
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5. Bajro Fejzić, vijećnik Grad-
skog vijeća Visoko

Vijećničko pitanje o trenutačnom sta-
tusu implementacije mjera zaštite i 
konzervacije za Stari grad Visoki i o već 
implementiranim i planiranim mjera-
ma, o postojećim planovima arheo-
loških istraživanja i potrebi za takvim 
istraživanjima u Starom gradu Visoki, 
o planiranim i realiziranim programima 
za prezentaciju nacionalnog spomenika 
Stari grad Visoki te o planovima za izra-
du tehničke dokumentacije za restaura-
ciju, konzervaciju i prezentaciju Starog 
grada Visoki

Ministarstvo je uputilo odgovor kojim je obrazloženo da je Zavod za za-
štitu spomenika upoznat sa stanjem predmetnog lokaliteta kao i da za 
osiguravanje sredstava za zaštitu graditeljskog naslijeđa nema sustavnog 
rješenja. 
Na razini Federacije BiH, svake se godine odvajaju određena sredstva za 
zaštitu i prezentaciju nacionalnih spomenika koja se implementiraju pu-
tem transfera za obnovu kulturnog i graditeljskog naslijeđa koje provodi 
Federalno ministarstvo kulture i športa. Međutim, ta su sredstva ogra-
ničena i ne mogu pokriti troškove koje iziskuju konzervatorsko-restau-
ratorski zahvati u obimu koji ovaj nacionalni spomenik zahtijeva. Faznim 
planiranjem uz iznalaženje sufinanciranja drugih federalnih ministarstva 
koji imaju slične programe financiranja, može se osigurati sufinanciranje 
projekata. 
S obzirom da se sredstva odobrena putem transfera za naslijeđe dodjelju-
ju aplikantima (investitor, vlasnik, korisnik, grad, općina, udruga), Zavod 
za zaštitu spomenika ne upravlja sredstvima i samim time nije u moguć-
nosti planirati ili odlučivati koje bi intervencije trebalo prioritetno izvoditi.
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11. USVOJENI MATERIJALI NA VLADI    
     FEDERACIJE BIH U PRVOM        
       KVARTALU 2025. GODINE
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47. redovita sjednica Vlade, 13. 2. 2025. godine:

- Prijedlozi akata:
a) Prijedlog zaključka o prihvaćanju Strategije za mlade Federacije 

Bosne i Hercegovine za razdoblje 2025. - 2034. godine

b) Nacrt odluke o usvajanju Strategija za mlade Federacije Bosne i 
Hercegovine za razdoblje 2025. - 2034. godine

- Informacija o dostavljenom izvješću o radu i Izvješće o financij-
skom poslovanju Fondacije za bibliotečku djelatnost za razdoblje 
1. 1. - 31. 12. 2024. godine, s Prijedlogom zaključka

- Informacija o dostavljenom Izvješću o radu i Izvješću o financij-
skom poslovanju Fondacije za izdavaštvo za razdoblje 1. 1. - 31. 
12. 2024. godine, s Prijedlogom zaključka

- Prijedlog odluke o davanju suglasnosti na Pravilnik o izmjenama 
i dopunama Pravilnika o unutarnjoj organizaciji Federalnog mi-
nistarstva kulture i sporta – Federalnog ministarstva kulture i 
športa

176. hitna telefonska sjednica Vlade, 20. 2. 2025. godine:

- Prijedlog teksta Sporazuma o suradnji Vlade Federacije Bosne i 
Hercegovine s temeljnim organizacijama kulture naroda Bosne i 
Hercegovine, s Prijedlogom zaključka

177. hitna telefonska sjednica Vlade, 21. 2. 2025. godine:

- Nacrt zakona o izmjeni Zakona o naplati i djelomičnom otpisu du-
govanja športskim kolektivima

- Informacija o prijedlogu za preseljenje Fondacije za bibliotečku dje-
latnost i Fondacije za izdavaštvo, s Prijedlogom zaključka

179. hitna telefonska sjednica Vlade, 27. 2. 2025. godine:

- Prijedlog odluke o utvrđivanju kriterija i raspodjele dijela sredstava 
utvrđenih Proračunom Federacije Bosne i Hercegovine za 2025. 
godinu Federalnom ministarstvu kulture i športa s ekonomskog 
koda „Kapitalni transferi drugim razinama vlasti i fondovima – Iz-
gradnja, adaptacija i rekonstrukcija institucija kulture“

- Prijedlog odluke o utvrđivanju kriterija i raspodjele dijela sredstava 
utvrđenih Proračunom Federacije Bosne i Hercegovine za 2025. 
godinu Federalnom ministarstvu kulture i športa s ekonomskog 
koda „Kapitalni transferi drugim razinama vlasti i fondovima - Iz-
gradnja, adaptacija i rekonstrukcija športske infrastrukture

- Prijedlog rješenja o imenovanju Povjerenstva za dodjelu dijela 
sredstava županijama, gradovima i općinama iz Proračuna Federa-
cije Bosne i Hercegovine za izgradnju, adaptaciju i rekonstrukciju 
institucija kulture

- Prijedlog rješenja o imenovanju Povjerenstva za dodjelu dijela 
sredstava županijama, gradovima i općinama iz Proračuna Federa-
cije Bosne i Hercegovine za izgradnju, adaptaciju i rekonstrukciju 
športske infrastrukture

50. redovita sjednica Vlade, 13. 3. 2025. godine:

- Prijedlog odluke o usvajanju Programa utroška sredstava s krite-
rijima raspodjele sredstava „Kapitalni transferi drugim razinama 
vlasti i fondovima - Izgradnja bazena Mostar“ utvrđenih Proraču-
nom Federacije Bosne i Hercegovine za 2025. godinu Federalnom 
ministarstvu kulture i sporta - Federalnom ministarstvu kulture i 
športa
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51. redovita sjednica Vlade, 27. 3. 2025. godine:

- Informacija o razrješenju i imenovanju člana Upravnog odbora 
Fondacije za kinematografiju, s prijedlozima rješenja
a) Prijedlog rješenja o razrješenju člana Upravnog odbora Fonda-

cije za kinematografiju
b) Prijedlog rješenja o privremenom imenovanju člana Upravnog 

odbora Fondacije za kinematografiju

- Informacija o potrebi izdvajanja sredstava iz “Tekuće rezerve Vlade 
Federacije” Proračuna Federacije Bosne i Hercegovine Klubu vo-
denih sportova “Orka” iz Mostara za pripreme i nastupe na svjet-
skom i europskom prvenstvu Lane Pudar u 2025. godini, s Prijed-
logom zaključka

- Informacija Federalnog ministarstva kulture i športa o namjenskom 
utrošku sredstava dodijeljenih korisnicima na temelju naknada 
za priređivanje igara na sreću za oblast „Promoviranje kulture“ 
i „Promicanje razvoja profesionalnog i amaterskog sporta u cilju 
povećanja sredstava fonda za nagrađivanje za istaknute športske 
rezultate“, s Prijedlogom zaključka

11.1. Usvojeni materijali na Parlamentu Federacije BiH
          u prvom kvartalu 2025. godine

18. sjednica Zastupničkog doma Parlamenta Federacije BiH, 26. 2. 
2025. godine:

- Prijedlog Zakona o izmjeni Zakona o naplati i djelimočnom otpisu 
dugovanja športskim kolektivima, u tekstu kako ga je predložila 
Vlada Federacije BiH

17. sjednica Doma naroda Parlamenta Federacije BiH, 20. 3. 2025. 
godine

- Prijedlog Zakona o izmjeni Zakona o naplati i djelomičnom otpisu 
dugovanja športskim kolektivima – hitni postupak
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12. JER NAS SE TIČE...
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Čestitke: Bh. karatista Anes Bostandžić osvojio srebro na Karate 1 Premier league za 
seniore u Parisu

Bosanskohercegovački karatista Anes Bostandžić osvojio je srebrnu medalju na Karate 1 
Premier league za seniore u Parisu. Bostandžić je u finalu poražen od predstavnika Egip-
ta, a na putu do finala ostvario je četiri pobjede.
Anesu Bostandžiću i cijelom njegovom timu čestitku je uputila i ministrica Sanja Vlaisavljević:

Dragi Anese,
iskrene čestitke za srebrnu medalju osvojenu u izutetno jakoj konkurenciji i impresivnoj 
borbi do samog finala. U ime Ministarstva, upućujem najljepše želje za uspjeh i najvrijed-
nija odličja i u nastavku športske karijere, u što nimalo ne sumnjamo, poručila je ministri-
ca Vlaisavljević.

Hamza Turulja osvojio zlato na Grand Prix Croatia 2025

Reprezentativac Bosne i Hercegovine u karateu i član karate kluba „Bo-
sna” iz Sarajeva, Hamza Turulja, ostvario je izniman uspjeh osvajanjem 
zlatne medalje na jednom od najprestižnijih karate turnira u Europi – 
Grand Prix Croatia 2025. Ovo natjecanje okupilo je više od 1.500 natje-
catelja iz 26 zemalja.
Hamza je briljirao u kategoriji Seniori OPEN u konkurenciji 44 natjecate-
lja, kroz pet mečeva te pokazao izvanrednu spremnost i taktičku zrelost.
U ime Federalnog ministarstva kulture i športa i osobno ime, Hamzi je 
čestitku uputila ministrica Sanja Vlaisavljević:

Dragi Hamza,
još jedno tvoje, najsjajnije odličje, izuzetno nas je obradovalo. Ponosni 
smo na uspjehe koje nižeš, a koji svjedoče da su najbolji ambasadori Bo-
sne i Hercegovine upravo sportaši.
Sretno u svim budućim športskim izazovima, a Federalno ministarstvo 
kulture i športa je uz tebe i sve tvoje klupske i reprezentativne kolege!
Iskrene čestitke uz želju da te prate športski uspjesi i trofeji, a povrede 
zaobilaze, poručila je ministrica Vlaisavljević.
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Čestitke Atletskoj reprezentaciji Bosne i Hercegovine na uspjehu 
ostvarenom na Balkanskom juniorskom prvenstvu održanom u 
Bugarskoj

Atletska reprezentacija Bosne i Hercegovine ostvarila je izvanredne 
rezultate na Balkanskom juniorskom prvenstvu održanom u Sofiji 
proteklog vikenda.
Emina Omanović, članica Atletskog kluba Sarajevo, osvojila je bron-
čanu medalju u disciplini skok u dalj, a bh. reprezentativci postavili 
su i pet novih državnih rekorda.
Rekorde su postavile: Ema Mešković, Ena Bećirović, Ema Kovač i 
Džana Suljić (ženska juniorska štafeta 4×400 m – seniorski, juniorski 
i mlađi juniorski rekord) i  Amina Lillian Cifrić (disciplina: motka, 5. 
mjesto, seniorski i juniorski rekord).
U ime Federalnog ministarstva kulture i športa čestitamo svim natje-
cateljima i njihovim trenerima na uspjehu ostvarenom u konkurenci-
ji 264 sudionika iz 18 zemalja.
 
 

    
Čestitka ministrice Vlaisavljević bh. džudo reprezentativcu Toniju 
Miletiću za osvojeno zlato na Europa Openu u Ljubljani

Džudo reprezentativac Bosne i Hercegovine Toni Miletić ostvario je 
izuzetan uspjeh osvojivši zlatnu medalju na Europa Openu u Ljubljani.
Na putu do trijumfa u kategoriji do 90 kilograma Miletić je upisao 
pet pobjeda, a u finalu je savladao predstavnika Ukrajine, Stanislava 
Gunchenka.
„Dragi Toni, u ime Federalnog ministarstva kulture i športa i osobno 
ime, čestitam na izvrsnom uspjehu ostvarenom u Sloveniji. Izuzetno 
jaka konkurencija pokazatelj je da prepreka nema ako se vrijedno 
radi i pobjeda iskreno želi. Sretno u svim budućim športskim izazovi-
ma“ poručila je ministrica Sanja Vlaisavljević.
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Bosanskohercegovački karatisti ostvarili najviše rezultate na 
Europskom prvenstvu u Poljskoj

Završeno je Europsko prvenstvo za kadete, juniore i U21 organizirano 
u Poljskoj u kojem je sudjelovalo oko 1200 natjecatelja iz 49 država.
Bosanskohercegovački karatisti postigli su najviše rezultate i donijeli 
kući sljedeće medalje: Kenan Šiljak i Daris Džafo srebrne medalje, a 
Emina Sipović, Ali Arnautović, Hena Mehanija, Ismail Zolota i Ismail 
Đidić brončane medalje.
Zapažene rezultate ostvarili su i Bekir Grabus, Šejla Aščić i Edin Suljević.
U ime Federalnog ministarstva kulture i športa upućene su čestitke 
na medaljama i značajnim rezultatima cijelom timu, natjecateljima, 
selektorima, trenerima i klubovima.

 

Zlato je naše: Zakira Pušina postala prvakinja Europe za kadete i 
ostvarila povijesni uspjeh bh. streljaštva

Državna reprezentativka i članica Streljačkog kluba „Sarajevo”, Zaki-
ra Pušina osvojila je zlatnu medalju na natjecanju u Talinu, briljiravši 
u disciplini zračna puška u konkurenciji U16.
Ovaj uspjeh dodatno je značajan jer je Zakira dan ranije osvojila i 
brončanu medalju
„Draga Zakira, sretni smo što si donijela prvu medalju u svojoj dis-
ciplini za žene. Rad i trud, odricanje i volja jedini su siguran put za 
uspjeh. Postavila si novu ljestvicu za bh. natjecateljke i sretno ti bilo 
dalje“, poručila je u ime Federalnog ministarstva kulture i športa u 
čestitki Zakiri ministrica Sanja Vlaisavljević.
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Čestitka ministrice Vlaisavljević Ismailu Barlovu, mladom bh. 
paraolimpijcu za osvojenu Državnu nagrada za šport

Bh. olimpijac Ismail Barlov dobio je Državnu nagradu za šport za 
2024. godinu.
Nagrade su uručene na svečanom prijamu kojemu je u ime Ministar-
stva nazočila stručna savjetnica Alma Kurtalić, imenovana u Povje-
renstvo za dodjelu Državne nagrade za šport Bosne i Hercegovine za 
2024. godinu.
Čestitku Ismailu povodom osvajanja značajnog priznanja, uputila je i 
ministrica Sanja Vlaisavljević:
„Dragi naš Ismaile, Državna nagrada za šport otišla je na najbolju 
moguću adresu. Tvoji športski uspjesi, entuzijazam, upornost i uvijek 
novi postavljen cilj, usprkos svim izazovima, mogu biti i jesu, inspi-
racija svima. Ponosni smo na tebe i čestitamo na još jednom prizna-
nju“, poručila je paraplivaču ministrica Vlaisavljević.
  

Čestitke: Košarkaši Bosne i Hercegovine plasirali se na Eurobasket!
Košarkaška reprezentacija Bosne i Hercegovine plasirala se na 
Eurobasket!

Zmajevi su u tuzlanskom Mejdanu rutinski pobijedili Cipar u pretpo-
sljednjem susretu kvalifikacija za Eurobasket.
Tim povodom čestitku bh. košarkašima uputila je federalna ministri-
ca kulture i športa, Sanja Vlaisavljević:
„Našim sjajnim košarkašima koji su pokazali izuzetnu snagu, veliku 
želju za pobjedu i timsku igru, selektoru Adisu Bećiragiću te kom-
pletnom stručnom štabu upućujem, u ime Federalnog ministarstva 
kulture i športa, čestitke povodom ostvarenog izuzetnog uspjeha i 
plasmana na Europsko prvenstvo u košarci. S nestrpljenjem očeku-
jemo Eurobasket i srcem smo uz vas!“ poručuje u čestitki ministrica 
Vlaisavljević.
Europsko prvenstvo bit će održano od 27. 8. do 14. 9. u Finskoj, Ci-
pru, Poljskoj i Latviji, a bh. košarkaši ponovno će se naći među košar-
kaškom elitom.
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Svjetsko seniorsko prvenstvo u brzom klizanju u Pekingu: Čestitke brzoklizaču Tariku 
Omergaiću za novi državni rekord

Bosanskohercegovački reprezentativac u brzom klizanju na kratke staze, Tarik Omeragić, 
postavio je novi državni rekord u disciplini 500 m na Svjetskom seniorskom prvenstvu u 
brzom klizanju u Pekingu. Najbolji plasman ostvario je u disciplini 1000 m.
 „Dragi naš Tarik, neka ovaj rekord bude prvi u nizu rekorda koji ćeš postaviti na svom 
športskom putu. Upućujem iskrene čestitke za dostojanstven nastup u Pekingu u ime Fe-
deralnog ministarstva kulture i športa i u osobno ime. Sretno i dalje na ledenim stazama!“ 
poručila je u čestitki ministrica Sanja Vlaisavljević.

Čestitka ministrice Vlaisavljević novoimenovanom ravnatelju 
Simfonijskog orkestra Mostar, Damiru Bunoza

Ministrica Sanja Vlaisavljević uputila je čestitku Damiru Bunozi, no-
voimenovanom ravnatelju Simfonijskog orkestra Mostar:

Poštovani gospodine Bunoza,

S velikim zadovoljstvom primila sam vijest da ste imenovani ravnate-
ljem Simfonijskog orkestra Mostar te Vam ovim putem upućujem naj-
toplije čestitke. Ovo imenovanje predstavlja veliko priznanje za Vas i 
Vašu karijeru, koje svjedoči o Vašoj predanosti, iznimnom talentu i 
viziji koja je inspirirala mnoge u glazbenom svijetu.
Sigurna sam da će Vaše vodstvo donijeti nove umjetničke uspjehe 
Simfonijskom orkestru i produbiti kulturno bogatstvo Grada na Nere-
tvi. Želim Vam mnogo uspjeha u ovom važnom koraku karijere, kao 
i neiscrpnu energiju i nadahnuće za ostvarenje svih budućih ciljeva.

Još jedanput – iskrene čestitke i puno sreće u ovom novom izazovu, 
poručila je ministrica.

Čestitka ministrice Vlaisavljević novoimenovanom rektoru Sveučilišta 
u Mostaru, Ivi Čolaku

Ministrica Sanja Vlaisavljević uputila je čestitku Ivi Čolaku, novoime-
novanom rektoru Sveučilišta u Mostaru:
Poštovani gospodine Čolak,
Primite moje najiskrenije čestitke povodom imenovanja za rektora 
Sveučilišta u Mostaru! Ovo priznanje odraz je Vašeg predanog rada, 
vizionarstva i dosljedne posvećenosti unaprjeđenju obrazovanja.
Vaša energija i liderstvo bit će ključni u oblikovanju nove generaci-
je akademskih umova, a Vaša vizija će, sigurna sam, postati vodič 
koji će našu zajednicu povesti prema svjetlijoj budućnosti. Vaš uspjeh 
inspiracija je svima nama i dokaz kako predanost i stručnost uvijek 
donose rezultate.
Želim Vam puno uspjeha na ovoj važnoj funkciji, kao i snage i mudro-
sti da ostvarite sve ambiciozne ciljeve koji ste definirali za mandatno 
razdoblje, a koji uključuju: ostvarivanje financijske stabilnosti Sveuči-
lišta u Mostaru kao najveći prioritet razvoja i temelj za daljnji razvoj, 
povećanje studentskog standarda i unaprjeđenje studijskih progra-
ma, jačanje znanstvene izvrsnosti, veću suradnju s gospodarstvom, 
razvoj nacionalnog identiteta i kulture, povećanje kvalitete obrazo-
vanja i učinkovitosti studiranja te društvenu odgovornost, poručila je 
Vlaisavljević.
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Federalno ministarstvo kulture i športa na Šetnici obilježilo Svjetski 
dan osoba s Down sindromom FBiH: Dijelimo ljubav, a ne ljude. Jer 
samo ljubav će promijeniti ovaj, ponekad surovi svijet!

Federalno ministarstvo kulture i športa odlučilo se ove godine, po 
prvi put, priključiti globalnom pokretu podizanja svijesti o obve-
zi društva i svih njegovih članova da osiguraju poštivanje osnovnih 
ljudskih prava osobama s Down sindromom, te dati doprinos obilje-
žavanju 21. ožujka, Svjetskog dana osoba s Down sindromom.

Tim povodom, na Šetnici ispred Ministarstva organizirano je druže-
nje s članovima Udruge „Život s Down sindromom Federacije Bosne i 
Hercegovine” predvođenim predsjednicom Udruge, gospođom Sev-
dijom Kujović.

Na početku današnjeg druženja uslijedile su pozdravne riječi federal-
ne ministrice kulture i športa, Sanje Vlaisavljević, kojoj su se pridruži-
li i članovi Udruge: Edna, Adna, Alija, Ahmed, Ema, Kenan, Selma, Ha-
run, Anes te pozdravili mnogobrojnu publiku i predstavnike medija:
„Dobro nam došli na Šetnicu Federalnog ministarstva kulture i špor-
ta. Prvi dan proljeća. Ima li ljepšeg povoda da sa ovom zlatnom eki-
pom stojimo na prvoj Šetnici u 2025. godini? Pored mene, sigurna 
sam, stoje najbolji mladi ljudi koje ćete susresti. Jedna od njih radi u 
našem Ministarstvu, naša šefica Edna. Mnogo kažu da smo mi usre-
ćili Ednu, ali ja se ne bih složila s tim. Ja bih rekla da je Edna usrećila 
sve nas u Federalnom ministarstvu kulture i športa, a sigurna sam i 
svi ovi mladi ljudi pored mene, gdje god da se pojave unesu nešto 
što je neprocjenjivo vrijedno: čisto srce, ljubav, neiskvarenost, ono 
što bi svako od nas, bar malo, trebao nositi u sebi. Uvjerena sam da 
nema djelatnika našeg Ministarstva koji, od dana kada je upoznao 
našu Ednu, nije promijenio pogled na druge, na svijet, a i preispitao 
svoje ponašanje, običaje, a rekla bih i neke svoje moralne postulate. 
S Ednom i sa svom ovom mladošću naši postulati moraju biti čisti, 
otvoreni, neukaljani... Stoga, uvjerena sam da će svi dobri ljudi svi-
jeta ovaj dan obilježiti na najljepši mogući način i dati potporu ovoj 
mladosti. Bravo za njih!”, poručila je ministrica Vlaisavljević.
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O Udruzi „Život s Down sindromom Federacije Bosne i Hercegovine” koja pruža potporu djeci i mladima s ovim sindromom, ali i izuzetno 
važnu kariku u svakodnevnim izazovima, njihovim porodicama, danas je govorila i Sevdija Kujović, predsjednica Udruge zahvalivši najprije 
Ministarstvu na iznenađenju, koje im do sada nitko nije priredio te je istakla:

„Hvala na ovoj divnoj gesti. Prelijepo iznenađenje ste nam priredili. Nekako mi se čini da nam se ovo i prvi put desilo od kako obilježavamo 
Svjetski dan osoba s Down sindromom i hvala vam na ovome! Hvala i našim mladim borcima kojima je danas važan dan jer su preuzeli na 
sebe vrlo važan zadatak, da donosiocima odluka javno kažu što žele i što im je potrebno. Pripreme su trajale, teme su se birale i vidjet ćemo 
danas u Vijećnici o čemu će oni to govoriti i na što će ukazati pažnju. Sistemi podrške su nešto što nedostaje, nijedna zemlja nije idealna, 
mnogo toga nedostaje, ali ono što imamo moguće je unaprijediti. I nadam se da će tako biti. Još jednom veliko hvala svima!” poručila je u 
emotivnom govoru gospođa Kujović.

Za kraj, uz riječi iznimnog poštovanja za sve što ovi mladi ljudi, njihovi roditelji i predstavnici Udruge svakodnevno rade, druženje je završeno 
porukom:

Dijelimo ljubav, a ne ljude. Jer samo ljubav će promijeniti ovaj ponekad surovi svijet!
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Ministrica Vlaisavljević uputila sućut obitelji i prijateljima povodom smrti bh. 
odvjetnika Josipa Muselimovića

„Bosna je divna i zanimljiva zemlja, nimalo obična po svojoj prirodi i po svojim lju-
dima...  Zato treba čuvati plemenite nagone koji stišaju krv i daju prednost razumu 
i saburu.“ Eto, tako je o svojoj BiH, koju je volio i očinskom ljubavi kritizirao, govorio 
akademik Josip Muselimović.
Ugledni mostarski akademik, odvjetnik, književnik, kolumnist, Josip Muselimović, 
preminuo je u Mostaru. Bio je počasni predsjednik Matice hrvatske Mostar te glavni 
tajnik Hrvatske akademije znanosti i umjetnosti u BiH.
Muselimović, pravnik i odvjetnik, koji je nadilazio granice struke i slova zakona bio je 
uzor brojnim mlađim generacijama. Autor je više djela te dobitnik brojnih priznanja 
i nagrada u BiH, Hrvatskoj, Srbiji, Crnoj Gori, Makedoniji i Turskoj.
Muselimović je 80. rođendan proslavio predstavljanjem svoje knjige „Putevi i stran-
putice”. Zbirka tekstova puteva i stranputica zorno prikazuje sve izazove koji se stav-
ljaju pred jednog intelektualca koji je stranputice pretvarao u puteve, a puteve činio 
većim i širim.
U ime Federalnog ministarstva kulture i športa ministrica Sanja Vlaisavljević uputila 
je iskrenu sućut obitelji, prijateljima i poštovateljima rada akademika Muselimovića.
Počivao u miru Božjem!
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13. VIDLJIVOST, REAKCIJE...
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Dostupnost podataka, svakodnevnih informacija o radu Ministarstva, priopćenja, ali i interakcija sa zainteresiranim građanima, novinarima, 
korisnicima sredstava, gostima Ministarstva i svima onima koji su na neki način vezani za ovu instituciju, jedna su od ključnih misija tima 
Federalnog ministarstva kulture i športa i tu se, u odnosu na prethodne brošure, ništa nije promijenilo.
Mrežna stranica Ministarstva pruža sve aktualne informacije i dokumente, a društvene mreže su kanali putem kojih komuniciramo i dodatne 
novosti.
Ono što možemo obećati je kontinuiran i vrijedan rad tima koji će sve potrebne informacije i u budućem razdoblju pravovremeno učiniti 
dostupnima široj javnosti. 
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14. GRADILI SMO, GRADIMO...
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Većina radova u Federalnom ministarstvu kulture i športa završena je u protekloj godini te sa sigurnošću možemo reći da unutrašnjost zgra-
de i zelene površine pored Ministarstva ostavljaju najbolji utisak na posjetitelje i slučajne prolaznike. 
A radilo se zaista mnogo, o čemu svjedoče sve brošure prije ove. Ali kada vidimo rezultate, znamo da je vrijedilo!
Sve manje stranica posvećenih rubrici „(G)radili smo, (g)radimo“ nešto je na što smo iznimno ponosni jer to znači da su neugledne prostorije, 
zaboravljeni prašnjavi ćoškovi i dijelovi zgrade i okoliša gdje je potrebno „zasukati rukave“ i pokušati napraviti čudo, stvar prošlosti...
Ali s obzirom da „u kući uvijek ima posla“, preselili smo se na krov Ministarstva s kojeg se pruža nevjerojatan pogled na Grad. 
Mnogo je neiskorištenih potencijala koje pruža ova lokacija, ali o njima će se tek govoriti... 
Do tada, nekoliko fotografija o radovima na „vrhu“. 

Prije....
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Poslije...
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15. SLAVLJA I ISPRAĆAJI
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Slavlja i ispraćaji…
Druženje djelatnika Ministarstva

Djelatnici Ministarstva početkom godine proslavili su brojne praznike koji su se redali u 
veljači i ožujku organiziravši druženje koje je obilovalo dobrim raspoloženjem i smijehom, a 
atmosferu je dodatno uljepšao glazbeni gost…

Bila je ovo još jedna prigoda da djelatnici predahnu od poslovnih obveza i s kolegama 
podijele lijepe trenutke druženja u našem Ministarstvu…
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Ispraćaj pomoćnika za šport Adnana Džinde na novu radnu 
adresu: Dragi Adnane, hvala za nesebičan doprinos Federalnom 
ministarstvu kulture i športa i petnaest godina predanog rada

Pomoćnik ministrice za šport, Adnan Džindo, od 1. travnja više 
nije djelatnik Federalnog ministarstva kulture i športa. Nakon 
petnaest godina marljivog i predanog rada, ponekad uz gotovo 
nepremostive izazove, za sobom ostavlja brojne kvalitetno 
realizirane projekte koji će, sigurni smo, u domenu športa ostati 
zapamćeni i direktno će se vezati uz njegovo ime i zalaganje. 

Kolektiv Ministarstva, na čelu s ministricom Sanjom Vlaisavljević 
upriličio mu je ispraćaj uz želje da predstojeće poslovno razdoblje 
bude još uspješnije poglavlje u njegovom profesionalnom 
angažmanu. 

„Nismo baš godinama surađivali, ali kao da jesmo. Mnogi izazovi 
su se kondenzirali u ove dvije godine. Mnogo toga smo zajedno 
rješavali, a Adnan je nesebično pomagao na svaki raspoloživi 
način. Bio je oslonac i luka koja osigurava mirno vezivanje nastalih 
izazova. Adnanov novi posao znak je velikog povjerenja, za veliki 
posao. Hvala, veliko hvala za sve!“ poručila je svom, sada već 
bivšem pomoćniku za šport, ministrica Sanja Vlaisavljević.

Lijepim riječima, anegdotama iz razdoblja poslovnog surađivanja 
i iskrenim željama pridružili su joj se i svi ostali djelatnici 
Ministarstva.

Adnan Džindo zahvalio je svima na dirljivim riječima poručivši da 
će Ministarstvo uvijek biti njegova druga kuća jer, nakon petnaest 
godina rada u ovoj instituciji, mnogi poslovni kontakti prerasli su 
u neraskidive prijateljske veze. 

Dragi naš Adnane, sretno! Vjerujemo u tebe!
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16. UMJESTO KRAJA
Kraj prvog od četiri poglavlja 2025. godine ovdje završava.

A kao i u životu, svaki kraj je novi početak...
Naš novi početak je 1. travnja koji označava nove radne pobjede i još jedan kvartal 

koji ćemo sublimirati i prezentirati već u narednoj brošuri...


